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ILO: Z»l
Nov model SX4 - diesel

GUME ZA DOLOČENE ELE SUZUK

Avtohiša Kržišnik Zagorje
Selo 65, 1410 Zagorje ob Savi, tel.: 03 56 64 729, 03 56 64 730, fax: 03 56 68 359

www. avtohiša-krzisni k. si
Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil Mazda in Suzuki, prodaja rabljenih vozil, avtokleparstvo, avtoličarstvo, mešanje barv, rent-a-car, najem avtodoma 

Pneumatic center, optika, pregled klimatskih naprav, popravilo vozil poškodovanih od toče, 
popravilo ter testiranje zavor, pregled izpušnih plinov

od 2.390.000 SIT

od 2.990.000 SIT

Zmagovalka z zmagovalno ponudbo.

Mazdini največji

MeidaS
Družinski popust za družinskega 

ljubljenčka.

popust
300.000 SIT

@

mazoB

hiti

Meidei
Izzivalka z izzivalnim popustom.

2006!

popust
150.000 SIT

Mazda2
Velikansko ugoden 

malček.



UVODNIK
Ob dolgih jesenskih večerih, ko se prične mračiti že sredi popoldneva, me vsako leto prevzame nostalgično razpoloženje. V pričakovanju 
Nečesa, ne vem Česa, ker nikoli ne pričakam, da bi rekla, ja, to je to, se spomin zavrti v svetleči spirali...
Vsako leto je v vsakem mesecu slednji dan kup okroglih obletnic, ki pa se posameznikov ne dotaknejo enako močno in gotovo ne sežejo 
vsakomur v srce. Odpustite mi, ako bom tokrat malo poribarila v petdeset letnih globinah. Mar ni tako, da brez preteklosti nihče in nič 
na tem svetu ne more imeti prihodnosti. Človek brez preteklosti, hm, ne poznam ga, tudi tisti, ki seje pojavil nekje v Nemčiji, je izginil, 
kakor je prišel. Takega človeka ni. Narod smo ljudje, drži?! Ljudje smo različni, je tako?! Imamo črno in belo (no, angeli še nismo) in 
vseh mogočih barvnih nians preteklost. Sejo sramujemo? Smo ponosni nanjo? Čisto vseeno je! Naša je in živimo z njo. Za sebe jo lahko 
premalamo, za druge bo ostalo videnje preteklosti takšno, kot so si jo oni naslikali. Tudi preteklost naroda se navzame odtenkov barve 
ljudi tistega časa. Le-to pa je malce bolj tvegano spreminjati, čeprav bi jo nekateri prav z veseljem pozlatili ali pa z blatom pomazali. 
Nekaj pa človek le ne more spremeniti. Ko biser leži v blatu, je še vedno dragocen, enkraten in edinstven biser. Pujski v salonskih 
opravah, z ovratnicami iz dragocenih biserov, pa so bili, so in bodo ostali-pujski... In tovariši bodo vedno ostali tovariši!
Petdeset let je minilo, odkar se je s skupno, udarniško, delavsko močjo in voljo »rodil« biser Delavski dom Trbovlje. Kako in zakaj se 
biseri rodijo, pa menda vemo?
...in SREČNO !

Urednica Marta

MORATE PREBRATI:

NASLEDNJIČ SE SNIDEMO
14. decembra 2006

Naslovnica:
Lojze Čop, slika: M. Hrušovar

'Zasavc-a izdaja Grafika Gracerd.o.o., Lava 7b, 3000 Celje, 
tel. 03 54 52 666, fax 03 5473166.
Glavna odgovorna urednica: Marta Hrušovar. Uredniški odbor: Stanislava Radunovič, Peter Motnikar, Fanči Moljk, Anton Šutar in Simona Solina. 
Redakcija se zaključuje ob ponedeljekih ob 12.00 uri. Prodaja, trženje in tisk: Grafika Gracer, Celje. Tiskano en dan pred izidom v nakladi 2000 izvodov. 
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi. Telefon: 03 56 64 250, Faks: 03 56 64 494
GSM: 031 880158, komerciala: 031822 533,040 267 411. E-mail urednica: hruski@siol.net, E-mail: zasavc@email.si, http://zasavc.gajba.net 
Zasavc je štirinajstdnevnik, izhaja ob četrtkih. Letna naročnina je 6.750,00 SIT, polletna 3.240,00 SIT.
Naročnina za tujino je 81 EUR ali druga valuta v protivrednosti. V ceno je vračunan 8,5 % DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju. Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo.

Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.

V------------ -
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SAJ NI RES...!!!
Tri slovenske zgodbe
Štefka in Lojze sta farmacevtka in programer, oba z diplomo, in 
imata dva otroka v vrtcu. Na mesec zaslužita skupaj 610 tisoč 
tolarjev bruto in stanravno na zgornjem robu 6. razreda za otroški 
dodatek in 4.razreda za plačilo vrtca. Lojzetu v službi ponudijo 
napredovanje in povišico za 10 tisoč bruto. Po izračunu 
ugotovita, da bi tako izgubila 2.950 tolarjev pri otroških dodatkih 
in 17.368 pri plačilu vrtca, pridobila pa zgolj 5.220 pri višji neto 
plači. Torej je zaradi njegovega napredovanja družinski 
proračun mesečno na slabšem za 15.098 tolarjev. Kaj storiti? 
Lojze sprejme odgovornejše delo in prosi, da mu plače ne 
zvišajo. Ob dvigu plače bi bila država z vsemi proračuni in zavodi 
na boljšem za 2.950 tolarjev pri otroškem dodatku, 17.368 pri 
plačilu vrtca, 4.780 pri prispevkih in dohodnini delavca, 1.910 
tolarjev pri prispevkih delodajalca in davku na izplačane plače. 
Torej bi imela država zaradi Lojzetovega odgovornejšega dela 
27.008 tolarjev več, Lojze in Štefka 15.098 tolarjev manj in 
delodajalec 11.910 tolarjev manj na mesec.

Micka in France sta medicinska sestra in gradbeni tehnik. Imata 
dva otroka v vrtcu. Na mesec zaslužita skupaj 500 tisočtolaijev 
bruto in sta ravno na spodnjem robu 6. razreda za otroški dodatek 
in 4. razreda za plačilo vrtca. Mesec normalno preživijo, rada 
pa bi prišla do lastnega doma. Ker njuna občina stanovanjskih 
posojil ne upošteva pri znižanju plačila vrtca, bi ob odplačevanju 
posojila težko pokrivala življenjske stroške. Kaj storiti? 
Sporazumno in potiho se ločita, določita 15 tisoč tolarjev 
preživnine za vsakega otroka in France se za stalno prijavi pri 
svojih starših. V resnici se njihovo življenje ne spremeni. S to 
spremembo pade Micka z obema otrokoma v 4. razred za otroški 
dodatek in 2. razred za plačilo vrtca. Tako družinski proračun 
povečata za 11.060 tolarjev pri otroških dodatkih in 34.736 
tolarjev pri plačilu vrtca, torej v skupnem za 45.796 tolarjev na 
mesec in skupaj gradita hišo.

Ančka je kuharica, mati dveh otrok in zasluži 150 tisoč tolarjev 
bruto na mesec. Ob ločitvi je bila določena preživnina 20 tisoč 
tolarjev za vsakega otroka, vendar je nekdanji mož v resnici ne 
plačuje. Za izterjavo se ne odloči, saj bi to zelo verjetno pripeljalo 
do nasilja. Zaradi določene preživnine, ki je dejansko ne dobi, 
pade v 3. razred pri otroških dodatkih in v drugega pri plačilu 
vrtca, namesto enega nižje. Ker nekdanji mož uveljavlja 
posebno olajšavo za otroke, ima zaradi tega za 10.638 tolarjev 
nižjo neto plačo. Ančka zaradi preživnine, ki je v resnici ne 
dobi, plača 17.368 tolarjev več vrtca in dobi 9.280 tolarjev manj 
otroškega dodatka. Če upoštevamo še dohodnino, dobi neto 
37.286 tolarjev manj na mesec. Z otrokoma mora preživeti 
mesec s 150 tisoč tolarji, vendar ji po plačilu najemnine za 
garsonjero in položnic ostane le še 60 tisoč tolarjev za druge 
stroške.

Pri tem pa se postavlja vprašanje, ali so transferji v obliki denarja 
sploh smiselni. Morda bi bilo bolj smiselno narediti res 
brezplačno osnovno šolo, financirati večji del plačila vrtca in 
otrokom omogočiti športne dejavnosti po res nizkih cenah.
V naši "socialni” državi se ti napredovanje v službi ne splača, 
pa tudi poroka je nesmiselna.

...PA JE RES!!!!
Živela Slovenija!!!

M.M. Vir: Finance

ZAHVALA
ob izgubi Fani Bantan, Dol pri Hrastniku 

Ob izgubi naše drage mame, stare mame in prababice

Fanike Bantan z Dola pri Hrastniku, izrekamo

ISKRENO ZAHVALO

vsem prijateljem, sorodnikom, znancem, sosedom..., za 
sočutne besede, cvetje in sveče, za pomoč in spoštovanje, 
ki ste ju izkazali med boleznijo in ob zadnji poti.
Še posebno g. župniku Francu Orniku za izjemno 
lepe besede ob slovesu.

Vsi njeni najbližji

30. listopad 2006
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PAIIOR & HAN ETC.
Matjaž Han je postal radeški župan in z Borutom Pahorjem sta 
hočeš, nočeš, moraš - držala besedo. Podala sta se na radeške 
ulice s komunale! in premetavala kante. Hm, pa ne ves dan, da 
ne bo pomote! Začela sta, ko seje sonce že krepko dvignilo nad 
obzorje in verjemite, nista pričakala na delu njegovega zahajanja. 
Pa vendar...
Dokazno gradivo je tukaj in zdaj!

Trboveljčani so zamudili priložnost, da bi videli Boruta Pahorja 
z brki pod nosom. Pa ne umetnimi! Obljubil je, da sijih bo pustil 
rasti, če županstvo prevzame SD-jev kandidat. Tudi to bi 
seveda dokumentirali, medtem ko bi imeli v primeru zmage v 
Zagorju majčken problemček. Obljubil je namreč, da jim bo pel. 
Verjamemo, da ima lep glas, tako kakor stas in da lepo poje, 
samo.. .No, Zasavca bi pač morali izdati na zvočni razglednici. 
Nič ni nemogoče!

Besedilo: MaH
Sliki: Rudi Špan

ZAGORJU
Prva konstitutivna seja Občinskega sveta Občine 

Zagorje/S, 20. novembra 2006, se je začela s 
pozdravnim govorom novega-starega župana Matjaža 
Švagana in značilnimi besedami: Zagorje gre naprej.

Novoizvoljeni župan in svetniki so bili seznanjeni s poročilom 
občinske volilne komisije o izidu letošnjih volitev za člane OS in 
župana Občine Zagorje ob Savi. Potrjeni so bili župan in 25 
novih svetnikov, imenovana tudi 9-članska Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in sprejeto pozitivno 
mnenje k imenovanju nove direktorice Doma starejših občanov 
Polde Eberl-Jamski na Izlakah in ravnateljice Vrtca Zagorje. 
Sprejeto je bilo še stališče v zvezi s prošnjo UE Zagorje, glede 
spremembe namembnosti objekta Deloza v rekreacijski objekt 
z gostinskim in trgovskim lokalom. Župan Matjaž Švagan je 
zaprosil svetnike, da izpolnijo in oddajo obrazce, kijih zahteva 
Komisija za preprečevanje korupcije, čemur je nasprotoval 
Janez Vidmar SDS, Slavko Jelševar pa se bo še informiral o 
potrebnosti dokazovanja izvora premoženja občinskih 
svetnikov, ki so lastniki firm.

Besedilo: St.R.

STOJEČA«
V novembrskih dneh letošnjega leta je vizija o projektu »Poslovna cona 

Trbovlje, OIC Nasipi - severni del spodnjega platoja - revitalizacija 
območja Orodjarna in STT« precej manj vizionarska in mnogo bliže

realizaciji, kot si je kdo pred leti upal verjeti.

Občina Trbovlje je skupaj s partnerjem, podjetjem TOMING CONSULTING, za 
projekt uspela pridobiti sredstva iz strukturnih skladov Evropske unije. Tako 
zagotavlja 75 % vseh potrebnih sredstev sofinanciranje iz programa PHARE 
2003 (Ekonomska in socialna kohezija, Razvoj poslovnih con), 15 % bo prispevalo 
Ministrstvo za gospodarstvo in 10 % vrednosti projekta skupaj s partnerjem 
Toming Consulting, kije prispeval krepak zalogaj, tudi občina Trbovlje.
Rezultat projekta, ki seje začel izvajati novembra 2005 in zaključil oktobra 2006, 
je izdelana projektna in investicijska dokumentacija za ureditev komunalne in 
prometne infrastrukture ter rušitve obstoječih objektov na omenjenem področju v 

vrednosti 37 mio sit (155.000 EU).
Celostna revitalizacija območja 35.000 m2je razdeljena na več faz. Dogovorjeno 
je, da prihodnjo pomlad pričnejo z rušenjem zapuščenih objektov (nekdanja 
Orodjarna) in zgradijo nov oporni zid. Naslednje leto uredijo odvodnjavanje 
meteornih voda in kanalizacijo. V letu 2008 bodo pričeli nastajati novi objekti in do 
leta 2010 naj bi bili izvedeni dve tretjini projekta, to je do izteka mandatnega obdobja 
trenutne občinske postave. Leta 2013 bo izgradnja cone dosegla predviden nivo.
V tem času bo zgrajena nova prometna infrastruktura, ki zajema rekonstrukcijo 
glavnega priključka na državno cesto, nove telekomunikacije in energetska 
infrastruktura in ločen meteorni in fekalni kanalizacijski sistem.
Strinjati se moramo z naslovno ugotovitvijo in žegen je prišel tudi od zunaj...

MaH
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Občina Trbovlje je pripravila Ministrstvu za šolstvo in 
šport pobudo za ustanovitev Doma Centra šolskih in 

obšolskih dejavnosti na Sv. Planini.

Idejna zasnova obsega prenovo obstoječega počitniškega doma 
RTH za namene centra, ki predvideva ureditev skupnih 
prostorov, kuhinje, jedilnice, učilnice in sob s pripadajočimi 
sanitarijami v prvem nadstropju in na podstrešju. Tako 
obnovljen dom bi lahko sprejel 50 - 60 šolarjev, v prostih 
terminih pa tudi druge obiskovalce. V sklopu dejavnosti centra 
je, poleg predpisanih učnih vsebin, občina predlagala še: 
spoznavanje obiskovalcev z naravno, kulturno in tehniško 
dediščino našega in sosednjih dveh mest. V okviru športno 
rekreacijske ponudbe pa pohodništvo, smučanje, kolesarstvo, 
plavanje, odbojka na mivki in tenis v okviru bivšega počitniškega 
doma 1. junij in različne druge aktivnosti.
V okviru samega projekta občina načrtuje tudi posodobitev 
cestišča, prenovo in razširitev smučišča Medvednica, izgradnjo 
sedežnice na Javor ter izgradnjo turistično-rekreacijskega cen
tra Vrhe. Poleg tega so s projektom seznanili tudi sedanjega 
lastnika objekta, RTH, saj je za prenovo najprej potreben prenos 
lastništva z RTH-ja oz. Ministrstva za gospodarstvo na 
Ministrstvo za šolstvo in šport. Naročilo projektov naj bi se 
izvedlo v letu 2007, sama gradnja centra šolskih in obšolskih 
dejavnosti pa bi se začela v letu 2008.
Prenova doma je z idejno zasnovo ocenjena na cca. 300 mio 
SIT, strošek prenove in zaposlitev v domu je strošek 
ministrstva. Idejna zasnova prenove smučišča Medvednica z 
vso potrebno opremo za zasneževanje in izgradnjo 
dvosedežnice na Javor ter povezovalnih prog Medvednica - 
Vrhe (pri prenovi smučišča računajo tudi na sredstva iz 
državnega proračuna in evropska sredstva) pa na cca. 1,4 mrd 
SIT. Strošek občine za prenovo cest je ocenjen na cca. 70 mio 
SIT v letih 2006 - 2008.
Ko bo idejna zasnova pričela dobivati še blagoslove vseh 
akterjev, bo zgodba postala ena izmed tistih s srečnim koncem 
- hoteti, ne želeti in predvsem veijeti.

Besedilo: MaH

Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine 
Trbovlje in predsednik Metod Kurent pripravljajo »Trening 

varne vožnje Brane Kiizmič« v Trbovljah.

Predavanje in izvedba vaj iz programa bo v četrtek, 30. 
novembra 2006, od 18. do 20. ure v sejni dvorani Občine 
Trbovlje, praktičen del pa v vozilih. »Trening vame vožnje 
Brane Kuzmič«, ki bo potekal v organizaciji SB & MB d.o.o., 
Brane Kuzmič. To je dobra priložnost za voznike, da preverijo 
svoje sposobnosti in znanje in se, ne nazadnje, seznanijo s kulturo 
obnašanja v cestnem prometu, kar pa za pešce tudi ne bi bilo 
odveč, da ne bi izzivali usode in potrpežljivosti voznikov, ki tudi 
ne brezmejna.

MaH

Župan se je odzval na pritožbo občana Kovinarskega 
naselja, ki je opozoril na stanje ceste v naselju. Na 

podlagi pisma so si strokovni delavci Občine Trbovlje 
in JP Komunala Trbovlje ogledali območje.

Ugotovili so, daje izvajalec del, SGP Zasavje Trbovlje, izpolnil 
svoje obveznosti, kolikor je bilo mogoče, razen dokončanja finega 
asfalta iz razlogov, ki jih je izvajalec obrazložil vsem stanovalcem 
v obvestilu. V njem se opravičuje in prosi za razumevanje, ker 
v tem letu ne bo možno izvesti celotne preplastitve ceste v 
Kovinarskem naselju, kot je bilo pred časom dogovorjeno. Kot 
glavni razlog navaja prenizke (!?) jutranje temperature in že 
preveč ohlajeno podlago. Izvajalec asfalterskih del zaradi tega 
ne prevzema odgovornosti za izvedbo in ne daje garancije za 
dela, izvedena v takih pogojih. Zaradi tega je SGP Zasavje 
Trbovlje sprejelo odločitev, da bo preplastitev izvedena v 
spomladanskih mesecih (april, maj), o čemer bodo stanovalci 
pravočasno obveščeni. Zatrjujejo, da je cesta trenutno 
vzpostavljena v normalno prevozno stanje.
Tudi župan občine Trbovlje prosi za razumevanje in potrpljenje 
do spomladi, ko naj bi bila cesta dokončana.
Res je, da so bila jutra že zelo hladna in ob prvih minusih v 
jutranjih urah so morali prekiniti delo. Je pa za dan današnji 
malce nerazumljivo, da v teh precej toplih novembrskih dneh 
niso zagrabili bika za roge in glede na napovedi vremenoslovcev, 
ki še ne obljubljajo ravno zmrzali, niso položili »fine preproge«. 
Kaj pa, če bo v spomladanski mesecih (aprila in maja) prehladno, 
zasneženo, ali razmočeno, če ne celo od zime razpadlo cestišče? 
No, bo pa junija gotova cesta, mar ne, do takrat pa: potrpljenje 
in strpnost ...

Izgradnja pretočnega bazena meteornih voda na tržnici 
je končana.

Pretočni bazen meteornih voda kapacitete 130 m3 
kanalizacijskega sistema »F« na trboveljski tržnici je bil zgrajen 
zaradi priključitve mešane kanalizacije območij Partizanska 
cesta, Novi dom, Kolonija 1. maja in del Neže na primarni 
kolektor, preko katerega se odpadne vode vodijo na bodočo 
centralno čistilno napravo.
Pogodbena vrednost del je znašala 76 milijonov tolarjev. 
Investitorje bilo Javno podjetje Komunala Trbovlje, izvajalec 
del pa SGP Zasavje. Trenutno na tržnici potekajo zaključna 
dela in vzpostavitev površine v prvotno stanje, ki bodo končana 
do 6. decembra 2006.
Župan Občine Trbovlje Bogdan Barovič se zahvaljuje vsem za 
razumevanje in potrpežljivost ob gradnji.
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SVEA IN LINA
Na 44. mednarodnem sejmu pohištva, opreme in 
notranje dekoracije BEOGRAD 2006, je SVEA 

Lesna industrija d.d. Zagorje ob Savi, za kuhinjski 
program LINA, prejela DIPLOMO ZA

KVALITETEN PROIZVOD.

Kuhinja LINA je prepričala ocenjevalce s tremi živahnimi 
barvami: oranžno, modro in zeleno v kombinaciji z lesnim 
desenom. Prejeto priznanje izdelovalcu vsekakor pomeni še 
en obran plod bogatih jesenskih sadov v zagorski SVEI.

Udeležba generalnega direktorja mag. Miroslava Štrajharja na 
tem sejmu je bila priložnost za številne poslovne pogovore in 
družabna srečanja. Eno izmed njih je bilo tudi srečanje z 
industrialcem in prestolonaslednikom Aleksandrom 
Karadordevičem v protokolarnem objektu Beli dvor na Dedinju. 
Generalnega direktorja mag. Miroslava Štrajharja in 
predsednika Beograjskega sejma Andelka Trpkoviča je v 
sproščenem in prijetnem vzdušju sprejel Aleksander 
Karadordevič in princesa Katarina, o čemer priča tudi 
fotografija, nastala ob tej priložnosti.

Iz poročila službe za stike zjavnostmi: S VE A Zagorje
Sliki: arhiv S VE A

RONDO POD ŠPAROM
Obiskovalci trgovskega centra Spar v Hrastniku si po 
napornih nakupih doslej niso mogli privoščiti kave 

blizu trgovine.

Odslej bo za to poskrbel lokal Rondo, kije odprl svoje prostore 
v soboto, 18. novembra 2006, v spodnjih prostorih zgradbe. 
»Poleg kave nudimo tudi jedi na žaru, pice, hamburgerje, 
sladice...,«je povedal Roman Dolanc, eden od dveh direktorjev 
lokala Rondo.

Pred lokalom je prostorna in lepo urejena terasa, v notranjosti 
pa je prostora za petdeset gostov. Zaposlitev je dobilo šest 
ljudi.

Besedilo in slika: FančiMoljk

Ob praznovanju 50. obletnice Delavskega doma Trbovlje so 
filatelisti pripravili razstavo, na kateri so prvič razstavljene 

fotografije mojstra Milana Cerinška o graditvi tega objekta in 
stare razglednice Trbovelj in okolice ter znamke, ki prikazujejo 

ljudi, rudarjenje, praznično vzdušje, mite in legende.

Prikazana je tudi zbirka telefonskih kartic z motiviko gradov na 
slovenskem.
»Trbovlje se lahko pohvalimo z nekaj lepimi cerkvami in 
Delavskim domom, ki s svojo mogočnostjo in prostranostjo 
uspešno nadomešča graščino«, je med ostalim na otvoritvi 
povedal Robert Jordan. Društvo filatelistov se bo Delavskemu 
domu, kjer imajo svoje razstave, oddolžilo s pripravo 
priložnostne spominske izdaje pisemske ovojnice in 
priložnostnega poštnega žiga, posvečenega jubileju te zgradbe 
in tega zavoda. Spominska izdaja bo na voljo vsem 
zainteresiranim na razstavišču in na pošti od 29. novembra 
dalje, ko bodo v Delavskem domu Trbovlje začeli šteti drugih 
petdeset let.

Besedilo: Irena Vozelj
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Zagorska knjižnica je letos pripravila ob Dnevu slovenskih 
splošnih knjižnic razstavo z naslovom SODOBNA KNJIŽNICA, 

ker želijo s tem povedati, kakšna naj bi bila njihova nova 
knjižnica, da bi bila podobna modernim knjižnicam v državi.

Nagradno uganko za odrasle so pripravili na temo Zgodbe 
mojega kraja. Svoje nove člane so obdarili s knjigo, obiskovalci 
so si lahko izbrali knjigo ali dve iz »mini bukvame«, v knjižnici 
sojih obdarili s promocijskim darilcem.

Obiskovalci potopisnega predavanja

V ponedeljek zvečer je bilo potopisno predavanje o več kot 
800 km dolgi poti čiščenja duše in telesa rojakinje Staše Lepej, 
kije prehodila pot od St. Jean Pied de Porta na francoski strani 
Pirenejev preko Španije do Santiaga de Compostele, kjer je v 
tamkajšnji katedrali grob sv. Jakoba in kamor se stekajo 
starodavne romarske poti iz vse Evrope. Obiskovalci so si ob 
tej priložnosti ogledali številne fotografije in spoznali tudi Španijo, 
ki jo običajno turisti ne vidijo. Besedilom slika: Irena Vozelj

HRASTNIK V SLIKI IN 
BESEDI

Dan slovenskih knjižnic, ki so ga pričeli obeleževati pred petimi 
leti, je bil letos namenjen zgodbam mojega kraja, s poudarkom 

na ljudeh in njihovih zgodbah.
V hrastniški knjižnici Antona Sovreta so na ta dan, ponedeljek, 
20. novembra 2006, že v dopoldanskem času začeli z delavnico 
izdelovanja preprostih okvirjev za fotografije, potem pa odprli

razstavo starih fotografij in razglednic.

«Razglednice smo začeli zbirati v letošnjem letu in pritegnili k 
sodelovanju veliko ljudi,« je povedala bibliotekarka Mateja 
Planko, ki ta projekt vodi. »Zbrali smo jih okrog petsto in 
nekatere so stare več kot sto let...« je še dodala. Vsako so 
računalniško preslikali, nekatere povečali in original vrnili 
lastnikom. In tako dobili dragocene posnetke kraja in ljudi, ki 
označujejo določen čas. Ljudje so ves čas aktivno sodelovali in 
pripovedovali oziroma razlagali podrobnosti. Ob dnevu knjižnic 
pa so pripravili večer, posvečen prav temu: pripovedovanju

zgodb ob slikah.
Razgovor z gosti je vodila Mateja Planko. Ob projekcijah 
fotografij so štirje gostje pripovedovali spomine na mladost in 
otroštvo. Tako seje Vanda Mlinar spomnila miniranja Riklovega 
mostu med vojno, Slavko Klemen je govoril, kako so bili včasih 
oblečeni in kaj so jedli, Gvido Urlep pa je predstavil življenje v 
rudarskih kolonijah. Manji Goleč pa je ostal v spominu izlet na 
morje, kar je bilo v tistem času redkost.

Gvido Urlep. Vanda Mlinar, Manja Goleč, Slavko Klemen in 
Mateja Planko, povezovalka in vodja projekta

Domoznanska dejavnost tako odkriva stare čase in pomaga k 
razumevanju sedanjosti. Besedilo in slika: FančiMoljk

VLASTA NUSSDORFER 
ŽE DRUGIČ V 
HRASTNIKU

Vlasta Nussdorfer je sredi aprila letos v Knjižnici Antona 
Sovreta predavala ob predstavitvi knjige Naše deklice z 

vžigalicami, v ponedeljek, 13. novembra 2006, pa sojo povabili 
v poslovno dvorano pedagoški delavci.

Vlasta Nusdorfer

Prisotni so bili tudi posamezniki sosednjih šol, svetovalne 
službe, predstavnik policije.. .Tudi tokrat je poudarila pomen 
osveščanja ljudi, ki morajo takoj ukrepati, če opazijo, da se otrok 
nenavadno obnaša zaradi posledic nasilja. Predstavila je vrste 
nasilja, ki ga izvajajo odrasli pa tudi vrstniki. Naša indiferentnost 
takšna kazniva dejanja še pospešuje. Posebno v razredu je 
potrebno nasilne otroke ustaviti, in se povezovati s socialno 
službo. Vlasta Nussdorferje pravkar izdala svojo drugo knjigo 
Dečki z ulice, ki prav tako obravnava to temo. Andreja Peterlin, 
socialna delavka, ji je na koncu izročila priložnostno darilo in ji 
zaželela najvišjo uvrstitev pri izboru Slovenka leta.

Besedilo: Fanči Moljk, slika: Dragi Potisek
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Iz borčevskih vrst je danes ostalo le še okoli 22 000 članov, ki so sodelovali v NOB. Kako je bilo med drugo 
svetovno vojno, kako je potekal narodnoosvobodilni boj, je bila rdeča nit srečanja s predsednikom ZZB NOB

Janezom Stanovnikom.

Hudo jim je, ker si nekateri želijo, da bi izničili njihov boj za 
osvoboditev, ko omalovažujejo partizansko borbo in bi jih radi 
izbrisali s seznama osvoboditeljev izpod fašizma.
Ker se struktura članstva spreminja, načrtujejo, da se bodo 
preimenovali v Zvezo združenj borcev za ohranjanje vrednot 
NOB.

Publika je aktivno sodelovala v pogovoru
Številni obiskovalci so aktivno sodelovali v pogovoru, saj se 
dotaknil današnjih dogodkov, nestrpnosti, kije vse večja, vse 
bolj okrnjenih pravic delavcev, odnosa cerkve do države.
Aleš Gulič, poslanec LDS v Državnem zboru RS je pojasnil 
delovanje OPUS DEI v Sloveniji.
Ob zaključku je Janez Stanovnik izročil Stanetu Drugoviču 
srebrno plaketo Zveze združenj borcev in udeležencev NOB 
Slovenije za petintridesetletno delo zastanovonoše in njegovo 
petinosemdesetletnico.

Besedilo in slike: Irena Vozelj

Fr:
Omizje na srečanju borcev vDD Trbovlje poslanec Aleš Gulič 
Leko, tovariš Janez Stanovnik in predsednica trboveljskega 
borčevskega združenja Mari Govejšek

KAJ SE OSTANE BOLANIM ?
Župan občine Trbovlje Bogdan Barovič se je z izjavo za javnost odzval na, po njegovem mnenju, enostranske 

informacije s strani vodstva Javnega zavoda Zdravstveni dom Trbovlje, ki vsebujejo težave, ki so nastale zaradi
gradnje nove bolnice v Trbovljah.

Njegova obrazložitev temelji na dejstvu, daje Občina Trbovlje 
dolžna skrbeti za primarno zdravstvo, ker je lastnica javnega 
zavoda Zdravstveni dom Trbovlje, za katerega delo pa je 
odgovoren njegov direktor. V zadnjih mesecih so imeli veliko 
usklajevanj, povezanih z željami zavoda in njegovega direktorja 
v zvezi z možnostmi, ki jih ima občina kot lastnik. Težave, ki jih 
je navajal direktor javnega zavoda Zdravstveni dom Trbovlje, 
so nastale zaradi gradnje nove bolnice v Trbovljah, predvsem 
zaradi zasnovanega zasebno-javnega partnerstva, izvirajo pa 
tudi iz neusklajenosti med državo, Ministrstvom RS za zdravje 
in javnim zavodom.
Župan Bogdan Barovič meni, da mora biti, v izogib nejasnostim 
in enostranskim trditvam, javnost seznanjena s tem;».. .da so 
oziroma bodo vse zgodbe direktorja javnega zavoda, povezane 
s pediatrijo, njegovo osebno mnenje.« (citat iz sporočila za javnost 
št.091-3/2006-53 z dne 22.11.2006).
»Pediatrična dejavnost v okviru primarnega zdravstva, kakor 
tudi sekundarnega bolnišničnega zdravstva, je absolutno 
urejena in bo kot takšna tudi ostala po izgradnji nove bolnice.«

je še zapisal.
Po njegovi oceni je želja direktorja javnega zavoda Zdravstveni 
dom Trbovlje po investiciji-izgradnji novega objekta za 
pediatrično dejavnost, vredna skoraj 400 milijonov tolarjev, 
neupravičena in neutemeljena, ker z ničemer ne opravičuje 
vključitev obstoječe organizacijske, vsebinske in prostorske 
ureditve zgledne pediatrične dejavnosti. Obžaluje pa, da 
vodstvo javnega zavoda ne želi sodelovati pri ureditvi parkirnih 
prostorov, ki bi jih s prijavo na razpis za dodelitev državnih 
sredstev lahko zgradili.
Z ministrom za zdravje dr. Andrejem Bručanom zagotavljata, 
da bo primarna in sekundarna dejavnost zagotovljena v novi 
bolnišnici in to v širšem obsegu kot doslej. Ocenjuje še, daje 
vsakršno ločevanje med zdravstvenim domom in bolnico, kije 
bilo letos še posebej prisotno, absolutno škodljivo, predvsem 
za bolnike, ki potrebujejo zdravnike in jim je vseeno, ali so 
uslužbenci državne bolnice ali občinskega zdravstvenega doma.

Besedilo: MaH
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PODJETNIŠKI INKUBATOR RUK V HRASTNIKU
Zasavski Regionalni center za razvoj vodi tudi v Hrastniku projekt podjetniškega inkubatorja, ki bo del mrežnega

inkubatorja v Zasavju.

Podjetnike, vključene v inkubator, 
imenujejo ljubkovalno inkubiranci. Poleg 
ugodnih pogojev bodo deležni 
povezovanja, sodelovanja, novih znanj in 
posledično - napredka.
V Trbovljah bodo pričeli graditi inkubator 
prihodnje leto.

Slika in besedilo: 
FančiMoljk

Stavba raste poleg trgovine Spar. Tretja 
gradbena faza, ki je že končana, je vredna 
135 milijonov tolarjev, do konca gradnje 
pa je potrebnih še 80 milijonov. Vselitev 
bo mogoča naslednje leto. Podjetnikom, 
ki bodo želeli svoje prostore, bo na voljo 
1650 kvadratnih metrov površin pod 
ugodnimi pogoji. Od tega bo polovica 
pisarn, pol pa bo proizvodnih prostorov. 
Hrastniški inkubator bo največji Zasavju.

Bank Austria Creditanstalt d.d. Ljubljana, članica UniCredit Group, vodilne bančne skupine v srednji in vzhodni 
Evropi, je 22. novembra 2006, uradno in slovesno odprla svojo štirinajsto enoto v Sloveniji.

Obiskovalce je najprej pozdravila vodja 
poslovne enote Jana Hemaus Kantužar, 
ki je med drugim omenila, da so od 19. 
oktobra 2006, ko so začeli s poslovanjem, 
do uradne otvoritve, odprli že 117 
računov, kar kaže na uspešen začetek 
poslovanja v Zasavju.
Trboveljski župan Bogdan Barovič je ob 
tej priložnosti poudaril pomen 
konkurence v tržnem gospodarstvu, ki 
naj bi pomagala k napredku kraja in 
odpiranju novih možnosti izbire za 
prebivalce. Predsednik uprave Bank 
Austrija Creditanstalt d.d. Ljubljana, dr. 
France Arhar, je orisal poslovanje banke 
in pomen medbančnih povezav, saj danes 
posluje v okviru UniCredit Grup že več 
kot tri tisoč poslovnih enot. Pri poslovanju 
gre za zaupanje in tega ne sme 
»zapraviti« niti banka niti komitent, zato 
naj bi dana beseda veljala več kot 
zapisana pogodba.

Ob tej priložnosti je predal donatorski ček 
banke v vrednosti 1.000.000 SIT 
direktorici Splošne bolnišnice Trbovlje, 
Marini Barovič, za nakup grelnih lučk za 
novorojenčke na porodniškem oddelku. 
Ob zahvali je tudi poudarila, da se na 
njihovem porodniškem oddelku letno rodi 
med 300 in 500 dojenčkov, kar 
predstavlja v republiškem merilu 2 % do 
3% rojstev v državi. Upa le, da ne bi z 
novo zakonodajo vplivali na še večje 
omejitve števila rojstev.
Na otvoritvi so za dobro voljo in razgibano 
vzdušje so poskrbeli Orleki.
Predsednik banke je bančni strokovnjak, 
kije nedvomno pred odločitvijo za odprtje 
nove poslovalnice ocenil perspektivo, ki 
jo ima poslovanje v Zasavju, zato smo mu 
zastavili dve vprašanji.
V mesecu dni ima poslovalnica 117 
komitentov. Kaj pričakujete od 
Zasavčanov?
Preprosto je naša želja v tem, da bi to 
začetno zaupanje raslo naprej. Banka je 
finančni posrednik, zbira denar, zato da 
ga čim bolje plasira tistim, ki ga 
potrebujejo in iščejo kredite. Naša želja 
je, da tudi tu, v Trbovljah, ponudimo vse 
tisto, kar danes finančna skupina ponuja 
bodisi v Milanu, Miinchnu ali na Dunaju 
ali na drugih trinajstih lokacijah v 
Sloveniji, da bodo tudi tukajšnji prebivalci 
in podjetja imeli enako izbiro. Ne 
pozabimo, kako se je v zadnjem letu dni 
politika obrestnih mer spremenila, da 
obrestne mere naraščajo in se povečuje
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obrestno tveganje, zato smo v tem letu 
naredili vrsto poslov z različnimi podjetji, 
da smo tveganje omejili z obrestnimi 
zamenjavami, derivativi. Želja je, da vse 
novo na trgu ponudimo prebivalcem in 
podjetjem. Na ta način bomo uspešneje 
upravljali svoje likvidno premoženje in si 
prizadevali, da biga posojilojemalci dobili 
pod najboljšimi pogoji.
To pomeni, da ne bo vaše edino 
vodilo, da naj bi uspešno zaključili 
poslovno leto, ampak predvsem 
uveljavitev na trgu in vztrajanje. 
Točno! Bankir mora delati dolgoročno. 
Ljudje želimo, da ko denar nekomu 
zaupamo, da bi posodili čimbolj 
kratkoročno. Ko si izposojamo, želimo 
obratno, dolgoročen kredit. Bankir mora 
gospodariti tako, da tudi del kratkoročnih 
depozitov plasira na dolgi rok. Ce bo imel 
zaupanje, če bo ustvarjal svoj ugled, mu 
bo število komitentov raslo, skrbeli bodo 
za nov, svež dotok denarja. Naše vodilo 
ni uspeti v enem letu, ampak biti uspešen 
na dolgi rok. Obstati na dolgi rok, to je 
tisto kar šteje. Ugled posameznika ali 
podjetja se meri skozi dosežke v 
preteklosti. Zgodovina, ki jo kaže 
skupina, začenši s Creditanstaltom, izvira 
iz 19. stoletja in je dovolj trden dokaz, da 
tradicija počiva na imenu, ugledu ali 
zaupanju. Ce slednjega ne bi bilo, tudi 
danes te skupine in te banke ne bi bilo.

Besedilo in slika: 
Irena Vozelj



VINOTEKA
KLOPOTEC

Tržnica Zagorje
Tel. & fax: 03/56 64 195 
Marija Naprudnik s.p.

e'

V mesecu decembru ste vsako soboto od 9.00 
ure dalje vljudno vabljeni na degustacijo vin.
V soboto, 02 decembra 2006, se bo 
predstavilo
VINOGRADNIŠTVO SANTOMAS iz Šmarja 
nad Koprom.
V soboto, 09. decembra 2006, bo na obisku 
ČURIN PRAPROTNIK iz Koga.

PRISRČNO VABLJENI!
Ministrstvo za zdravje opozarja!
Prekomerno uživanje alkohola lahko škoduje zdravju.

KSEFTI

Tukaj je prostor za vaš 
oglas!

ZASAVC GSM 040 267 411

^5 fTTTTTTt

SLAVICA MARN, s.p.
Vransko 18/b, 3305 Vransko 

Tel.: (03) 572 51 08, 041 508 655

IZDELAVA IN MONTAŽA 
IZPUŠNIH CEVI LONCEV IN CEVI 

* za osebna vozila * lažja motorna vozila * traktorje 
* delovne stroje * motocikle * športne izpuhe

ELKOPLAST d.o.o.
Bevško 2, Trbovlje, Tel: 56 26 466 in 56 32 860
VSE VRSTE TALNIH IN STENSKIH OBLOG, PREPROG, TEKAČEV,
UMETNIH TRAV - POLAGANJE IN ROBLJENJE
ELKOPLAST DEKOR
Obrtniška 11, Trbovlje, Tel.: 56 28 349
ODEJE, VZGLAVNIKI, VZMETNICE, POSTELJNINE, BRISAČE, ZAVESE, 
PRTI, DARILNI PROGRAM

■ji’ ‘ESjijBg5|5jLj|

m«
c j iffrKvi! Bi

*

produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in 
video strani
snemanje prireditev za interno 
uporabo in javno prikazovanje, z 
možnostjo sponzoriranja 
trženje in produkcija za gospodarsko 
interesno združenje lokalnih TV Slovenije 
VHS, S-VHS, BETA SP

E-mail: atv.signal@siol.net

Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel./fax: 01/8983-029,8984 209, 
8980-390 

GSM: 041 681-584 
041 765-1

».le Vidni, *

OBJAVA NA ATV SIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH! O
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Podjetniški kotiček irene meterc:

IZBIRA USTREZNEGA POSLOVNEGA 
DARILA
Večina poslovnih daril je preveč avtomatizirana in brezosebna. 
Toda tudi če je darilo osebno, to ni nujno dobro, če z njim preveč 
vdremo v zasebnost prejemnika.
Najboljše je darilo, ki ga obdarovanec odnese domov in si z njim 
obogati zasebno življenje. Pri poslovnem obdarovanju na 
Slovenskem poznamo primere že iz srednjega veka, ko je eden 
od celjskih grofov potoval k španskemu kralju in sta se 
obdarovala. Poslovno obdarovanje seje hitreje začelo razvijati 
šele v začetku 20. stoletja. Prva darila so bila na ravni 
družabnosti in povabil na zabavne dogodke, po prvi svetovni 
vojni pa so se začela pojavljati množična promocijska darila. V 
tem zgodnjem obdobju so podjetja pogosto podarjala tudi 
družabne igre, ki so bile trženjsko povezane z njihovo ponudbo 
(na primer človek ne jezi se, prilagojen izdelkom).

Od značk in košar ...
Obdobje po drugi svetovni vojni lahko razdelimo v tri obdobja. 
Do konca šestdesetih let so bile priljubljene darilne košare z 
Gavrilovičevo salamo, pletenico slivovke ali vinjaka, steklenico 
vrhunskega štajerskega vina, včasih tudi čipko, vse skupaj 
zavito v celofan in opremljeno z zastavo. Nato so prišla v modo 
uvožena darila, priljubljeni so bili švicarski noži in švedski 
vžigalniki ronson z vgraviranim logotipom podjetja. Takrat se 
je razmahnila tudi značkomanija. Značka je postala temeljno 
poslovno darilo, skoraj pogoj za sklepanje poslov.

... do patriotskih in sodobnih daril
V osemdesetih letih so se zaradi nacionalnega sindroma 
razmahnila poslovna darila, povezana s kulturno dediščino, kot 
so panjske končnice in poslikane skrinjice. Ta pojav je imel 
bliskovit razcvet, a se je neslavno končal, ker smo bili preveč 
evforični. Darila s pridihom kulturne dediščine so na voljo še 
danes, a so bolj uravnotežena, v ospredju pa sta komunikacija 
in spoznavanje kulture določenega okolja, in ne evforično 
nacionalno zavedanje.
Od sredine devetdesetih let seje okrepilo načrtovanje sodobno 
oblikovanih poslovnih daril. Smo svetovni prvaki pri kupovanju 
dragih daril, zelo pa zaostajamo pri promocijskih, duhovitih in 
cenovno nezahtevnih darilih, ki pa imajo veliko sporočilno in 
duhovno vrednost.

Pomen darila je v komunikacijski vrednosti
Vzrok za to je pogosto nerazumevanje pomena obdarovanja. 
Poslovno darilo lahko opravi pomembno poslanstvo, a le, če ga 
ne razumemo kot finančno vrednost. Pomen je namreč v 
duhovni, komunikacijski vrednosti. Poslovno darilo je 
opredmetena vez med tistim, ki ga daje, in tistim, ki ga sprejme. 
Tako ustvarita bolj pristen odnos.

Avtomatizem je vedno nezaželen
Tipičen primer je božična in prednovoletna evforija, ko so tajnice 
založene z brezosebnimi paketi in steklenicami. Ne vprašajo 
pa, ali ima prejemnik sploh rad vino in katero. Naslednja groza,

ki jo doživi, je, da na steklenici namesto etikete konkretnega 
vinarja najde logotip podjetja. S tem podjetja ne delajo nič 
dobrega za promocijo slovenske vinske kulture. Treba je podariti 
blagovno znamko vina, ne pa podjetja.

Z darilom ne smemo vdirati v zasebnost
Pomembna je tudi priložnost, ki jo izberemo za podarjanje darila, 
pri personaliziranju daril pa je treba poznati mejo. Biti moramo 
previdni, da ne vdiramo v zasebnost obdarjenega in ga ne 
spravljamo v zadrego. Če ne poznamo obdarjenčevega 
estetskega sveta, moramo paziti, da ga ne porušimo. Zelo slabo 
darilo so na primer kravate, podarjene avtomatizirano, ne da bi 
dajalec poznal okus in garderobo obdarjenca.
Dobro poslovno darilo so vstopnice za jazzovski ali drug koncert, 
za Narodno galerijo, gledališče in podobno. Tudi pri tem je treba 
poslovnega partnerja poznati, saj ni umestno podariti vstopnico 
za jazzovski koncert nekomu, ki te glasbene zvrsti ne mara. 
Poslovne partnerje moramo imeti rangirane. Rang se stopnjuje 
od prve drobne pozornosti do odnosov, ki jim rečemo razviti 
poslovni odnosi, ti pa lahko že preraščajo v prijateljske.

Poslovna darila za javne uslužbence
Pri obdarovanju poslovnih partnerjev moramo ločevati med 
darili za državne uslužbence in zaposlene v zasebnem sektorju. 
Pri javnih funkcionarjih in uslužbencih morata biti izpolnjena 
dva pogoja - poslovna darila morajo biti dana ob posebni 
priložnosti (na primer rojstni dan, državni praznik, delovni jubilej 
in podobno) in ne smejo presegati vrednosti 15 tisoč tolarjev 
(62,60 evra) v posamičnem primeru oziroma 30 tisoč tolarjev 
(125,20 evra) v koledarskem letu (skupna vrednost daril, 
prejetih od iste osebe). Če darilo presega omenjene vrednosti, 
postane s trenutkom izročitve last organa, v katerem dela 
funkcionar ali uslužbenec.
Pri darilih v zasebnem sektorju omejitev, podobnih tistim v 
javnem sektorju, ni. Za oba sektorja pa ne glede na vrednost 
darila, torej tudi, če gre v primeru javnega sektorja za sicer 
dovoljeno darilo, velja: če je darilo ponujeno, obljubljeno ali dano 
oziroma zahtevano ter če je sprejeta že samo obljuba oziroma 
ponudba darila z namenom, da bi to vplivalo na odločitev 
obdarovane osebe, gre za podkupovanje.
Največja kazen, do osmih let, grozi uradnim osebam izjavnega 
sektorja za sprejemanje podkupnine, ki vpliva na njihovo 
opravljanje uradnih dejanj. Gre za to, da uradna oseba opravi 
dejanje, ki ga ne bi smela, oziroma ne opravi dejanja, ki bi ga 
morala. Sum podkupnine lahko prijavi vsakdo, najbolje policiji 
ali tožilstvu. Nikjer ni določeno, s kakšnimi dokazi mora biti 
podprta prijava, torej je lahko tudi brez njih.

Zakonska podlaga
V kazenskem zakoniku to področje urejajo kazniva dejanja 
nedovoljenega sprejemanja in dajanja daril (247. in 248. člen), 
jemanja in dajanja podkupnine (267. in 268. člen), sprejemanja 
in dajanja daril za nezakonito posredovanje (269. in 269a člen).

I.M.
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ALEKSIJ POREDNIH:
STRPNOST NA PAPIRJU

Papir vse prenese. Celo visoko leteče in 
blago zveneče besede o strpnosti. Strpen 
je samo tisti, ki je naveličan nenehnega 
bojevanja in grizenja sočloveka. Kdor je 
še poln vitalnega zagona, do drugačnega 
od sebe ni strpen. Če nekoliko 
premečemo črke, dobimo pravi izraz - 
takšen človek je nestrpen. Strojanovi 
Romi so bili preveč drugačni za lokalno 
slovensko prebivalstvo Ambrusa, ki 
predstavlja večino. Argument moči je 
zmagal.

Toda za prepir morata biti vedno dva. Če 
bi eni z drugimi uspeli najti dogovor, ki bi 
omogočal sobivanje, do izgona romske 
družine ne bi prišlo. Tudi glavni Strojanovi 
niso nikakršni angelčki. Če bi bili, ne bi 
tako kljubovali volji domačinov, da bi tem 
prekipelo. Vprašanje pa je, kje so bili 
krajevna skupnost, občina in država v 
letih, ko se je kopičila nestrpnost do 
Strojanovih. Spet se je izkazalo, da 
pometanje problemov pod preprogo 
nekaj časa vzdrži, nakar obojestranski 
pritisk izbije sodu dno.

Ob tem se izkristalizira dejstvo, daje bila 
komunikacija med Strojanovimi in 
okoličani na psu. Zakaj? Ker nas 
komunikacije nihče ne uči. Komunikacija 
namreč pomeni, da skušaš razumeti 
drugega, se poskušaš postaviti v njegovo 
kožo. Samo v tem primeru lahko izstopiš 
iz omejenega pogleda na svet, ki izhaja iz 
tvoje resnice. Zavedati se je treba, da 
nihče ne poseduje resnice, ker je ne 
more. Človek je preveč omejeno bitje, da 
bi bil sposoben kaj takšnega. To, čemur 
pravimo resnica, je le naše dojemanje 
resnice, samo približek resnice.

Ti približki imajo v skupnosti posledico, 
ki se ji reče soglasje o sprejemljivem 
vedenju. Kdor se vede izven tega okvira, 
je ožigosan in ga hoče večina izriniti na 
rob, ker je moteč za njeno dojemanje 
sveta, odnosov med ljudmi in resnice. To 
pa še ne pomeni, da so odrinjenci na rob 
kaj bolj oddaljeni od resnice. Njihov edini 
greh je, da preveč odstopajo od t. i. splošno 
sprejetega obnašanja.

Presojamo soljudi, kar je začetek zmote. 
Takoj ko o nekom povemo neko sodbo 
(“ta je pa tak”, “ta je naredil to”, “oni je 
naredil ono”), se zmotimo. Zakaj? Ker 
presojamo v skladu z zmoto. Zmota je isto 
kot približek resnice. Poudaijam, nimamo 
v lasti vse Resnice, zato se vsakič, ko 
odpremo usta, zmotimo. Vendar po drugi 
strani moramo govoriti, moramo se motiti, 
sicer se ne bi mogli sporazumeti niti do te 
mere, kot nam vendarle uspeva v 
vsakdanjem življenju.

Zaradi praktičnih potreb moramo govoriti, 
zaradi praktičnih potreb smo se prisiljeni 
motiti. A to ne sme biti izgovor za izrinjanje 
ljudi na rob. Beseda je bistveno močnejše 
orožje, kot smo si pripravljeni priznati. 
Ker smo brezbrižni do moči besede, se 
niti ne zavedamo, da z besedami bolj 
rušimo, kot gradimo mostove. Torej se 
večinoma niti ne zavedamo, da določene 
ljudi rinemo na rob in tako nevede kršimo 
načela strpnosti. Do vratu smo v blatu 
nestrpnosti, pa se še vedno slepimo, da 
smo “dobri”, “lepi”, “spoštljivi”, poleg 
tega in še marsičesa drugega pa seveda 
tudi “strpni”.

To si domišljamo ne glede na povsem 
jasno ugotovitev, da smo v resnici zaradi 
svoje obsojenosti na zmoto pripravljeni 
biti strpni le do tistih, ki so nam po volji. 
Druge bi najraje izrinili iz svojega 
življenja, nočemo jih videti niti vedeti za 
njihov obstoj, njihova navzočnost nas

spravlja v slabo voljo, ob njihovih besedah 
se nam obrača želodec, v jetrih gori ogenj 
sovražnega nelagodja. Če bi le našli 
priložnost - in to ne bi bilo kaznovano z 
zaporom -, bi jih “spravili s tega sveta”.

Ta logika se skriva za izgonom 
Strojanovih iz Ambrusa, ta logika se 
skriva v kotičkih naše vsakdanjosti. 
Toliko se govori o ambruškem dogodku, 
kot bi bil vrhunska izjema. Vendar je samo 
eden v množici vsakdanjih “izganjanj” 
tistih, ki so nam tuji. Razlika je le v tem, 
da je bila policija prisiljena Strojanove 
“spraviti na varno”, za neštete primere 
manj opazne nestrpnosti v naših 
družinah, šolah, podjetjih in vseh drugih 
skupnostih pa se nihče ne zmeni. “Dokler 
ne poči, je v redu,” si mislimo. Vendar je 
takrat, ko poči, že prepozno.

Samo zavestno prizadevanje za strpnost 
lahko prispeva k zmanjšanju pojavov 
nestrpnosti, ki zastrupljajo in ubijajo 
medčloveške odnose ter nas držijo v 
vojnem stanju, namesto da bi bili zavezani 
k uresničevanju svojih talentov in 
ustvarjanju ljubečega sveta, kjer bi se 
počutili bolje. Tako bi tudi svojim 
potomcem predali svet pristnejših 
medčloveških odnosov. Ne bi jih pitali z 
gnojnico nestrpnosti, ki ugaša iskrice v 
otroških očeh.

Obstajata pa dve vrsti ljudi. Mnogim še 
na kraj pameti ne pride, da bi resnično 
hoteli razumeti ozadje drugačnosti 
sočloveka, manjšina pa se sprašuje o tem, 
skuša razumeti soljudi in graditi pristne 
prijateljske vezi z njimi. Kdo je prijatelj? 
Tisti, ki si te prizadeva razumeti, ki “stopi 
v tvoje čevlje” in iz tega novega zornega 
kota pogleda na življenje. Kdor gradi 
prijateljstvo, je prijateljstva tudi deležem. 
Kdor seje seme nestrpnosti, ki je druga 
beseda za hudobijo in zlo, pa se celo 
življenje žge v peklu sovraštva in 
notranjih stisk. Ali seje res tako čudovito 
cvreti v lastnem ognju?!!
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Novembrski 64. literarni večer, ki so ga pripravili Literarni 
prijatelji pri DUT, je bil drugačen od dosedanjih. Maks Starc, 

rojen na Bregu pri Ribnici, se je predstavil s svojimi pesmimi in 
glinenimi izdelki, tudi zapel je nekaj ribniških. Obiskovalci so 

lahko občudovali razstavljene akvarele žene Marinke, 
Trboveljčanke.

V šestdesetih letih prejšnjega stoletja je poučeval na osnovni 
šoli v Trbovljah, kamor ga je pripeljala njegova Marinka, ki jo je 
spoznal v brigadi. Kot magnet ga je privlačila s svojimi dolgimi 
lasmi. Leta 1972 seje družina preselila v Novo mesto, kjer je 
Maks Starc leta 1973 postal ravnatelj. Pravi, da se mu vse do 
pred petimi leti, po upokojitvi, ni sanjalo, da bo kdaj napisal 
kakšno pesem. V vlogi dedka je odkril, daje nadarjen za pisanje 
verzov. V pesmih, ki jih je objavil ob praznovanju 70. rojstnega 
dne v zbirki Odmev duše, so sledi, ki ga spremljajo skozi celo 
življenje, zato pesmi prihajajo iz srca. Ugotavlja, daje bila mama 
njegova največja ljubezen, rad ima naravo, otroke, družino 
...Hiša, v kateri živita z ženo, bo kmalu premajhna, saj 
ugotavljata, da skoraj ne bo več dovolj prostora zanju in vse 
zbrano gradivo in predmete. Zanima ju vse, kar je starejše kot 
sto let.

Maks ima številne naravne danosti, kijih ne skriva. Naučil se 
je, brez poznavanja not, igrati harmoniko, vendar le triglasno, 
tako da gaje moč spoznati v množici harmonikarjev, podobno je 
njegovo igranje kitare. Glasba je njegova življenjska 
spremljevalka, saj prepeva že vrsto let. Pelje tudi pri Slavčkih 
in Zarji, Učiteljskem pevskem zboru in zdaj prepeva pri 
Dolenjskem oktetu.
Letos oktobra je praznoval sedemdeseti rojstni dan in z 
veseljem ugotavlja, da je njegovo sedanje življenje polno, da 
lahko naredi vse, kar želi. Trenutno je sredi pisanja svoje 
življenjske zgodbe, ki naj bi bila napisana do pomladi 2007. 
Kljub temu, da je bil kar 50 let stran od Ribnice, ni pozabil 
domačega narečja. Ne sramuje se revščine, ki gaje spremljala 
v mladosti, ko so jedli krompir na tisoč načinov. Veselje, da so 
preživeli in da se imajo otroci danes lepše. Maks trdi, da so 
Ribničani hudomušni in naredijo stvari zabavne, da ne bi ljudje 
jokali. In prav to mu je uspelo. Žalostne zgodbe svojega življenja 
je obrnil v zabavno smer.
Harmonikar Franci Vrtačnik je za ta večer pripravil venček 
Dolenjskih napitnic, kar je dalo srečanju poseben pečat. 
Literarni večer so zaključili s klepetom ob kozarčku cvička in 
prigrizku, ker: cviček je lačen. Besedilo in slika: Irena Vozelj

Prvih sedem pevk in pevovodja Jože Skrinar so se prvič zbrali v 
torek, 13. oktobra 1981, in začeli z vajami. Pevk je bilo vse več in 
po četrti vaji so dobile pevovodkinjo Barbaro Glas, po letu dni 

pa za nadaljnjih osem Karmen Lindič. Od leta 1990 jih vodi 
Nanda Guček.

V petindvajsetih letih je v zboru prepevalo 65 pevk. Trenutno 
jih poje 25. V tem času so imeli dve predsednici zbora. Štefka 
Matko je orala ledino in jih vodila prvih 12 let, zadnjih 13 let jim 
predseduje Mili Grosar. Pevke imajo naštudiranih že 250 
pesmi, zadnje leto petnajst novih. To je plod trdega dela in 
veliko dobre volje. Njihov spored obsega umetne in narodne 
pesmi. Leta 1985, na desetem srečanju upokojencev v 
Delavskem domu Trbovlje, so se jim prvič pridružili člani 
moškega pevskega zbora DUT, od takrat večkrat nastopajo 
skupaj kot mešani pevski zbor.
V torek, 15. novembra 2006, so se v dvorani Doma Svobode 
predstavile številnemu občinstvu na jubilejnem koncertu. Ob 
tej priložnosti so prejele Gallusove značke, ki jih je podelil 
Zdravko Pestotnik v imenu Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti. Za več kot 5 letno delovanje so bronaste značke 
prejele Marinka Perpar, Ida Deželak, Ema Dežman, Ivanka 
Dolar - Špolar, Mili Drnovšek, Joža Lukančič, Marjana Merzel, 
Vera Santo, Mili Štrovs, Mici Šumberger. Za več kot 15 let so 
bile srebrne Justa Anžel, Jana Artnak, Pepca Dolanc, Martina 
Fabjan, Mari Hren, Ani Kralj, Vida Moškon, Štefka Rauter, 
Rozi Resnik, Marija Vukovič, Zinka Žilnik. Zlati znački sta dobili 
Mili Grosar in Marta Koritnik, ki prepevata v zboru od samega 
začetka.

Zbor ima letno najmanj 15 nastopov in pripravi dva samostojna 
koncerta. Zadnje leto so vadile po štiri ure tedensko, zato je bil 
njihov nastop res dober in požele so bučen aplavz.
Ob jubileju so izdale tudi brošuro, v kateri je med drugimi 
predsednik DUT, Janez Malovrh, zapisal, da bi lahko pele: Mi 
smo pa od tam doma,... kjer so travice zelene, kis cvetlicami 
so okrašene. Za pevke trdi, da je iz takšnih čudovitih cvetlic 
narejen šopek naših pevk, ki se pridno zbirajo in z veseljem 
prepevajo prečudovite slovenske narodne in umetne pesmi in 
seveda tudi pesmi iz svetovne zakladnice zborovskega petja 
... Zbor je v teh petindvajsetih letih dosegel zavidljive uspehe 
in s svojim ubranim petjem razveselil vsaj nekaj tisoč 
poslušalcev, vimenu katerih gre zboru iskrena hvala.

Besedilo in slika: Irena Vozelj



Organizator Maneverske strukture narodne zaščite (MSNZ) za Zasavje, Jože Ranzinger, je 24. 11. 2006 povabil vse
pripadnike MSNZ iz Zasavja

Lojzi, repete!

že tradicionalno srečanje.

Manjkajoči člen

Tokrat je srečanje potekalo v gostišču Čop na Podkumu, 
udeležilo se gaje okrog 40 pripadnikov MSNZ. Medtem, ko je 
bilo pred letom dni, ob 15. obletnici, vzdušje na srečanju 
slavnostno, je šlo tokrat za bolj sproščeno druženje, ki so ga s 
svojim nastopom popestrili tudi otroci iz Podkuma in okolice. 
Na povabilo Jožeta Ranzingeija sta se odzvala župan občine 
Hrastnik Miran Jerič in župan občine Trbovlje Bogdan Barovič, 
pogrešali pa so zagorskega župana Matjaža Švagana. 
Manevrska struktura narodne zaščite je nastala v kritičnem 
času zaradi potrebe zavarovanja nastajajoče demokracije in 
osamosvojitvenih načrtov za Slovenijo. Pripadnikom MSNZ je 
bila dodeljena vloga, v kateri so največ tvegali in dali izjemen, 
trajno veljaven prispevek in nepozaben pečat k nastanku 
države in njeni obrambi.

Besedilo in slike: M.A.Š.

ZA DOBRA DELA NIKOLI NE MANJKA ČASA
Čista resnica je, da vedno najdemo čas, če želimo in hočemo storiti dobro delo.

In čas so našli tudi številni krvodajalci, ki so se v petek, 
17.11.2006., odzvali vabilu OZRK Zagorje in prišli na 
krvodajalsko akcijo. Med njimi je bilo največ gasilcev iz vseh 
društev v zagorski občini in nekaj stalnih krvodajalcev. 
Organizatorji so bili z obiskom nadvse zadovoljni, saj so našteli 
sto enega krvodajalca, kar je dvajset več kot lansko leto.
Da pa so v OZRK Zagorje res zelo dejavni, so dokazali s 
številnimi prireditvami in pomočjo, ki jo nudijo ljudem v občini 
Zagorje.
Naslednji dan, torej v soboto, 18.11.2006, so v stekleni dvorani 
Delavskega doma Zagorje organizirali srečanje starejših 
občanov, starih nad 70 let. Prišli so iz KS Rudnik Toplice, Franc 
Farčnik in Jože Mam. Pri organizaciji jim je pomagala občina 
Zagorje. Prireditev so popestrili s kulturnim programom, v 
katerem so sodelovali mladi pevci iz OŠ Ivana Skvarče in Toneta 
Okrogarja ter učenci Glasbene šole Zagorje. Po pogostitvi je za 
veselo razpoloženje povabljencev poskrbel ansambel Ajda. 
Povedali so, da za podobne prireditve namenjene starejšim 
občanom poskrbijo v vseh KS v občini.

Da pa bi kar najbolj olajšali življenje pomoči potrebnim, so na 
Območnem združenju rdečega križa Zagorje v mesecu 
septembru in novembru razdelili pakete s hrano in mlekom, ki 
sojih dobili iz EU.
November je mesec boja proti zasvojenosti. Ob tej priložnosti 
so po vseh šolah v občini Zagorje razdelili zloženke, na katerih 
mlade opozarjajo na škodljive posledice uživanja drog, alkohola 
in tobaka.
Bliža se konec leta in z njim prihajajo prazniki. Mnogo ljudi, 
predvsem starejših, v teh dneh občuti samoto. Tako bodo na 
OZRK poskrbeli za obdaritev starejših nad 85 let in vseh tistih 
krajanov, ki so nemočni ali invalidi. Obiskali jih bodo na njihovih 
domovih, jim izročili simbolična darila in zaželeli zdravja in lepe 
praznike. S svojim delom bodo tako pomagali številnim ljudem 
ob najrazličnejših življenjskih preizkušnjah.
Prisluhnimo njihovim pozivom ob različnih akcijah, saj nikoli ne 
vemo, kdaj bomo sami potrebovali pomoč.

Besedilo: 
Aljoša Barlič
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V HRASTNIKU DRŽAVNA VAJA KLOR 2006
»Informacija o tem, da bo v Hrastniku vaja državnega pomena, je še najmanj vznemirila nas, zaposlene v TKI,» je 

povedal Branko Majes, direktor TKI na tiskovni konferenci v sredo, 15. novembra 2006, v galeriji DD Hrastnik. 
»Vse leto, vsak dan smo v pripravljenosti,« je še dodal. Na leto opravi njihova reševalna enota Klor povprečno 

dvajset intervencij po Sloveniji v zvezi s klorom. Tudi župan Miran Jerič je poudaril, da je občina kot gostiteljica 
dobro pripravljena in bodo storili vse, da bo Klor 2006 pokazal, kako so usklajeni na terenu. Nekaj podobnega 

se je v Hrastniku zgodilo že leta 1985, naslednjo vajo pa napovedujejo za leto 2009.

V soboto, 18. novembra, je sodelovalo na praktični vaji Klor 
2006 okoli 150 ljudi iz celega Zasavja. Glavni organizatorji so 
bili poleg TKI in občine še ministrstvo za obrambo - republiška 
uprava za zaščito in reševanje, ministrstvo za notranje zadeve, 
inšpektorat za varstvo pred naravnimi in drugimi nesrečami, 
policijska postaja Trbovlje, hrastniški zdravstveni dom, gasilci 
in še drugi. V času vaje seje sprožil alarm ob 10.35, v DD pa so 
gostom in novinarjem že od 9.00 do 9.30 natančno predstavili 
potek vaje. Potem sojih odpeljali z avtobusom do kraja nesreče, 
da ne bi obremenjevali parkirnih prostorov in vajo sproti 
komentirali. Scenarij je predvidel, da je pri premikanju 
železniške cisterne za klor prišlo do naleta s kompozicijo treh 
vagonov za sol. V cisterni naj bi bilo 28 kubičnih metrov klora. 
Ob trku se je cisterna poškodovala in na zgornji polovici je 
nastala okrogla odprtina. Začel je izhajati klor in ogrozil 
zaposlene, delavce in prebivalce.. .Izvedli so delno evakuacijo 
ogroženih prebivalcev in zaposlenih v Drago, ki leži nad TKI...

Izlitje klora v TKI Hrastnik

»Enote, ki so preverjale svojo usposobljenost, medsebojno 
usklajenost in ustreznost opreme, so nalogo uspešno 
opravile...,« je dejal Boris Kreže, eden glavnih organizatorjev 
akcije v TKI. «Ogroženi so bili o preteči nevarnosti ustrezno 
obveščeni, organizirano je bilo evakuacijsko zbirno mesto, 
reševalci so uspešno zatesnili odprtino na cisterni in omejili 
širjenje klorovega oblaka ter skupaj z zdravstvenim osebjem 
poskrbeli za poškodovane...«
Vsekakor je dobro vedeti, daje potrebno takoj, ko zavohamo 
klor, zatesniti okna z vlažnimi krpami in brisačami. Če pa smo 
prostor uspeli pravočasno zapustiti, se umikamo v nasprotno 
smer od smeri gibanja oblaka klora. Na to opozarja tudi 
priložnostna zloženka Kako se zaščitimo pred klorom, ki jo je 
občinski štab za civilno zaščito razdelil vsem občanom.

»Pripravljenost v Zasavju na nesrečo s klorom je po 
pričakovanjih odlična,« je dejal Miran Bogataj, poveljnik CZ 
RS, po zaključku vaje. Zadovoljenje bil tudi minister za obrambo 
Karel Erjavec, kije tudi opazoval enodnevno vajo Klor 2006. 
Konec nevarnosti so oznanili z alarmom ob 11.30 uri, sledila je 
še predstavitev dejavnosti enote 18. BRKB SV in regijske 
enote CZ za RKB izvidništvo na dvorišču pred šolo, potem pa 
so se vsi sodelujoči zbrali v športni dvorani na Logu.

Hitro in učinkovito ukrepanje

Delna analiza po končani vaji je bila torej narejena, vodstvo pa 
bo najkasneje po tridesetih dneh poslalo obširnejše poročilo 
vladi RS in vsem sodelujočim.

Oskrba in reševanje ljudi

Besedilo: Fanči Moljk 
Fotograßje: F.M. in Vili Zaletel
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M.A.Š. V VINOTEKI:

‘A +' IZ GORIŠKIH 
RIU)

V soboto, 18. 11. 2006, je v Vinoteki klopotec svoja vina 
predstavila Vinska klet Goriška Brda. Zgrajena je bila 
leta 1957 in sprejme kar 18 milijonov litrov različnih

vrst vin in je v 100% lasti zadružnikov, članov zadruge.

Vinorodni okoliš se razprostira na 72 km2, na skrajnem zahodu 
Slovenije. Briški griči z dobrimi 1900 ha vinogradov se raztezajo 
od meje z Italijo na zahodu, reke Soče na jugozahodu in reke 
Idrijce na severozahodu. Na severu vinorodni okoliš ščitita hriba 
Korada in Sabotin, na jugu se Briški griči izgubijo v Furlanski 
nižini.
V Brdih živi približno 6000 ljudi. Na nekaj več kot tisoč kmetijah 
pa pridelajo med 10.000 in 14.000 ton grozdja, kar predstavlja 
skoraj 25% grozdja, oziroma vseh vin, pridelanih z geografskim 
poreklom v Sloveniji.

Bogato izbiro vin kleti iz Goriških Brd je v Vinoteki klopotec 
obiskovalcem predstavil Tone Zupanek. Poleg tega, daje Tone 
predstavnik kleti, je tudi velik ljubitelj in poznavalec vin. S 
ponosom j e predstavil novo ponudbo vin pod skupnim imenom 
A plus: »V Goriških Brdih se trudimo, da bi zadovoljili okuse 
poznavalcev dobrih vin. S tem namenom smo pripravili tudi 
vina pod imenom A plus (A+). Kot vedno, kadar naredimo kaj 
novega, smo tudi tokrat težili k popolnosti. Vložili smo vse svoje 
znanje, da bodo ljudje uživali v odličnih in raznolikih okusih 
naših vin, ki so zajeti v znamki A plus. V našo novo znamko vin 
je vloženo veliko ljubezni, znanja in strokovnosti. Skrivnost 
dobrih okusov se skriva v ljubezni do dela v vinogradih in kleteh. 
Vse, od dela v vinogradih, trgatve, priprave sodov, stiskanja 
grozdja in nato negovanja žlahtne tekočine, ki iz mošta postane 
vino, je zelo pomembno. Tehnologija donegovanja vin pod 
imenom A plus je pravzaprav nadgradnja vsega, v dolgih letih 
pridobljenega znanja in izkušenj. Je nadgranja vloženega in 
pridobljenega znanja predhodne znamke naših vin Quercus in 
Bagueri. Vino, ki ga tržimo pod imenom A plus, je letnik 2003. 
Napolnili smo štiri tisoč steklenic. Zaradi omejenih količin je 
vino mogoče najti le v nekaterih specializiranih trgovinah, 
vinotekah in najboljših restavracijah in je namenjeno pravim 
poznavalcem in ljubiteljem.«

KLOPKOTANJE [17

»Leto 2006 je ponovno postreglo z idealnim vremenom 
za vinarje,« je dejal Bogomir Valdhuber, ko je, 25. 11. 

2006, predstavil svoja vina v zagorski Vinoteki 
klopotec

Svečina, od koder prihaja Valdhuber, leži v bližini Maribora, tik 
ob Avstrijski meji. Ali kot pravi Bogomir: »Naši vinogradi segajo 
vse do mejnih kamnov s sosednjo Avstrijo.«
Glede vremena, ki je letos zadovoljilo želje vinogradnikov, je 
bila pomembna predvsem jesen, ki je postregla z suhimi in 
sončnimi dnevi ter tako izoblikovala razmerje med kislinami in 
sladkorji. Posledično to pomeni, da bo vinski letnik 2006, po 
nekaj zaporednih povprečnih letnikih, ponovno nosil predznak 
odličnega letnika.

Tokrat je Bogomir Valthuber poleg že njegovih znanih vin (sivi 
pino, renski rizling, polsladki traminec in mlado vino falot), v 
Zagorju predstavil novost, MODRI PINOT: »Letos prvič 
trgu predstavljamo našo trgatev rdečega grozdja modri pinot. 
Gre za letnik 2004. Kot je značilno za vsa rdeča vina, je tudi 
naše macerirano. Drozgo, ki nastane po mletju in razpecljevanju 
grozdja, maceriramo 10 dni. Iz jagodne kožice dobimo želeno 
barvo. Kasneje drozgo stisnemo, tekočino pa vlijemo v lesene 
sode. Mi nismo barikirali tega vina! Dali smo ga v stare lesene 
sode. Približno po enem letu smo vino napolnili v steklenice. Še 
eno leto je vino zorelo v stekleni embalaži, da so se vsi tanini 
omehčali in je vino dobilo lepo barvo in prijeten okus ter aromo. 
Barva vina spominja na rahlo čebulasto barvo, kar je značilno za 
modri pinot in tudi dokazuje pristnost vina. Kot rečemo vinarji, 
je vino lepo okroglo pitno. V prihodnje načrtujemo pridelavo 
predikatov, kakšen jagodni izbor, pozno trgatev ali pa tudi, če 
bodo vremenske razmere dovoljevale, ledeno vino. 
Valdhuber že nekaj let svoja vina izvaža. Njegov domet sega v 
vse sosednje države vse do Holandije. V letošnjem letu se 
dogovarja tudi s trgovcem, ki želi vina Valdhuber ponuditi na 
poljskem trgu.

Besedilo in slika: M.A.S.
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Obraz z naslovne strani:

Mladeniča, ki se je zapisal inovativnosti v okusih, ki jih zaznavajo naša čutila in najbolj »prizadenejo« oči, nos in 
jezik, da o nadaljevanju ne govorimo, smo srečali doma na Podkumu v njegovem domačem okolju. Z njim smo 

se spoznali že pred časom in vedeli smo, da je mlad, obetaven in že zelo uspešen v obvladovanju harmonije 
okusov in uglaševanju človeških čutov na to temo. Podlaga za te in take sposobnosti je prav zagotovo Srednja 

šola Zagorje, ki se lahko pohvali (in se tudi je v prejšnjem Zasavcu) z zlatom in srebrom...

Začel seje čas kolin in... ‘»pr Čop« bi bilo 
najbolje odpreti sezono’... seje soglasno 
strinjala naša mala druščina. Nobenih 
vprašanj »a je domače?« ni bilo, ko smo 
naročali ta prave kmečke dobrote.
Po dobrodošlici in požirku mladega vina, 
ki ni bil več mošt, so se pocedile sline v 
pričakovanju slastnih domačih pujskovih 
»ostankov«. Bili smo prijetno polaskani, 
ko je k mizi pristopil naš, in naših užitka 
prepotrebnih že naštetih čutov, rešitelj.

»Dober večer, sem vaš kuhar Lojze Čop, 
pripravil sem vam...«
V redu, v restavracijah hotelov s petimi 
zvezdicami smo že bili, kaj več mogoče 
že res dolgo ne, ampak kuharja niti pod 
razno nismo srečali, kaj da bi ga še 
spoznali.
A tokrat smo ga! Mladi mož ima skromno 
petino stoletja na ramah, njegov nastop 
pa je samozavesten in profesionalen. 
Kako ne, saj je član mladinske državne 
kuharske reprezentance.
Kaj pravzaprav to pomeni?
Dijaki iz večjih srednjih šol so bili po 
priporočilu profesorjev predlagani v 
ekipo tistih, za katere so ocenili, da znajo 
kuhati in tudi misliti s svojo glavo. Na

žalost, naša zagorska šola ni dovolj velika 
in iz nje dijaki nismo imeli možnosti 
»kandidirati«. Ko se mi je ponudila 
priložnost, da pač samo poskusim, sem jo 
z veseljem zagrabil. Na Brdu pri Kranju 
smo imeli nabor. Dvajset nas je bilo. 
Najprej so testirali naše ročne 
spretnostih. Iz marcipana sem delal sadje 
in cvetje. Druga preizkušnja je bila 
priprava izvirnih obloženih kruhkov. 
Materiala je bilo na voljo »po želji« in 
naredil sem po tri obložene kruhke štirih 
različnih vrst. Delali smo še zvitke in se 
‘poigrali’ z ribami in očitno je bilo komisiji 
moje delo všeč. Tako sem uspešno 
prestal prvi nabor.
Ste delali posamično ali skupinsko? 
Vsak je delal sam, kakršna je bila njegova 
trenutna vizija, takšen je bil izdelek. 
Komisija strokovnjakov je ocenjevala 
naše stvaritve in čez čas smo dobili pisna 
obvestila o uvrstitvi. Dvanajst se nas je 
nato zbralo v Celju na drugem naboru. 
Izžrebali so dve ekipi po šest članov. Pred

nami je bil pult z živili in vseh šest nas je 
pripravljalo meni za dvanajst oseb s 
hladno predjedjo, glavno jedjo in sladico. 
Najprej smo morali sestaviti jedilnik, 
izbrati živila in nato kuhati. Naša ekipa je 
zmagala. Moji občutki niso bili ves čas 
najboljši. Malce negotovosti je bilo v meni, 
saj so sodelovali v tekmovanju dijaki z 
izkušnjami v kuhinjah velikih restavracij, 
sam pa sem bil brez njih. Iz obeh ekip je 
bilo sprejetih šest sodelujočih in bal sem 
se, da ne bom med izbranimi.
Konec dober, vse dobro?
Seveda. Izbran sem bil v mladinsko
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kuharsko ekipo, ki predstavlja Slovenijo. 
Promovirali se bomo v Evropi, tako kot 
članska ekipa, ki ta čas tekmuje v 
pripravljanju menija za sto ljudi. Vsekakor 
pa grem z mladinsko ekipo na kuharsko 
olimpijado leta 2008. Mladinci ne smejo 
imeti več kot 24 let v času tekmovanja, 
zato...
Kakšno je vaše mnenje o
pripravljenosti članov ekipe? 
Fantje s(m)o res zelo dobri. Pred kratkim 
smo že potrenirali na turistično 
gostinskem zboru v Čatežu in smo 
zadovoljni s seboj. Kuhali smo na Bledu, 
v hotelu Toplice. Takrat smo skupaj s 
člansko ekipo zbirali denar za Rdeči križ 
za družino v stiski, v Ljubljani smo v 
hotelu Union na prireditvi tudi pomagali 
članski ekipi... Na takih treningih vidimo, 
kakšne so porcije, katere so izvirne jedi, 
kateri materiali se uporabljajo, kje se 
dobijo in kakšno ceno imajo.
V prihodnje se bomo še »uigravali« in 
oblikovali... V Sloveniji se promoviramo 
kot najboljši mladinci in nimamo 
konkurenčne ekipe.
Že imate svojo izvirno jed, recept? 
Hm.. .do mojih izvirnih jedi, kijih kuham, 
prihaja spontano. Ko sem pričel kuhati a 
la card in se veliko selil po Starmanovih 
poslovalnicah z mentorjem, kije tudi od 
tam, sem ga nekega dne presenetil s 
hladno začetno jedjo. To je svinska ribica 
rožnate barve, rahlo popečena, v 
marinadi, narezana na tanke rezine in 
prelita z domačim malinovim kisom in 
olivnim oljem... Čisto prvi recept iz moje 
glave.
S kakšnim imenom?
Imena ni dobila, ker jedem ne dajem 
imen. Pridem vedno k omizju in povem, 
da sem njihov kuhar ta večer, razložim iz 
česa je sestavljena jed, kako smo jo

pripravili oziroma skuhali...imen pa ne 
določujem. V domači gostilni imamo sicer 
domačo kmečko juho, ki se imenuje 
Čopova juha zaradi originalnega recepta 
naše stare mame, pa Čopove kruhke, 
uporabljamo tudi čisto svoj način priprave 
divjačinskih jedi...Pri kuhanju zelo rad 
in zelo veliko uporabljam zelišča in 
začimbe.
Z domačega vrta?
Tudi. Imam svoj zeliščni vrt, drugače pa 
je mogoče zelišča najti povsod okrog hiše 
in na podkumskih travnikih in njivah. 
Majaron, timijan, poprova meta, listi 
sončnic, vijolice... Veliko vrst jih je, teh 
rožic, nekatere se uporablja za začimbe, 
druge so zdravilne. Res je, da mešanice 
teh zdrobljenih zelišč že lahko dobim v 
trgovinah, vendar pri svojem delu rad 
uporabljam cele dele rastlin za dekoracijo. 
Veliko delam »za oči« in sem se za to v 
Radečah usposabljal pri specialnem 
strokovnjaku za dekoracijo.
Sicer pa, ostajate doma?
Da, ostajam doma, v Gostilni Čop, do 
dokončanja nove gostilne, tudi v 
Podkumu, za katero vsi garamo in se 
trudimo vsak po svojih močeh. Tam bo 
moj kuharski atelje. Seveda hodim kuhat 
tudi »ven«. Bili smo z ekipo v Srbiji, kuhal 
sem na Islandiji, na Danskem v 
veleposlaništvu...
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Videti je, da ni le gostinstvo 
oziroma kuhanje tisto, kar vas veže 
na domače hribovje.
Brskanje po zgodovini in preteklih 
rodovih kaže na to, daje v Čopovih nekaj 
modre krvi. Zagotovo je bil tudi kak vitez 
ali lovec med nami. Mami ima strastno 
žilico, da brska po soseski za starinami in 
predmeti iz podkumske preteklosti, 
namenja pa tudi precej denarja za njeno 
obujanje in ohranjanje šeg in običajev, da 
se ne bi izgubili iz spomin. Naš ‘ketering’ 
vedno vsebuje noto, ki je uglašena na 
značilnost, folkloro in običaje kraja, kjer 
strežemo. V spodnjih prostorih imamo del 
gostinske sobe urejen v majhen muzej, 
kjer lahko obiskovalci vidijo živali iz 
podkumskih gozdov. V drugem delu pa 
je, poleg oprave za viteza in konja in 
različnih kosov kmečkega pohištva in 
pripomočkov, tudi nekaj umetnin, med 
katerimi smo najteže in najdlje čakali na 
leseno skulpturo sv.Jurija. Ne zaman, kajti 
narejena je iz enega kosa lesa... 
Posebnost našega mini muzeja je ta, da 
je vse dovoljeno »pošlatati«...
...in z užitkom sem zakopala dlani v 
kosmati kožuh podkumske 
medvedke...in Stanislava se je že z 
Lojzetovo pomočjo oblačila v vitezko...

Vse, kar je muzejskega!!!, se sme 
pošlatati. To pa seveda ne velja za našega 
mladega ambicioznega sogovornika, ki si 
je najprej pridobil poklic kuharja, nato s 
3+2 postal gostinsko turistični tehnik, 
dobil licenco za turističnega vodnika po 
posavskem hribovju in si ves čas na 
številnih delavnicah nabira znanje, se 
potrjuje v zadovoljevanju gurmanskih 
užitkov svojih gostov in gre, ne nazadnje, 
na kuharsko olimpijado 2008. Zelo veliko 
za tako kratko obdobje življenja 
in...mnogo se še lahko nadejamo od 
mladega Zasavčana iz Podkuma.

Besedilo in slike: MaH



© ZANIMIVOSTI

KRIČAČ V TRBOVLJAH
V nekdanjem Malgajevem prodajnem salonu avtomobilov na Škratovini je od 17. 11. 2006 na ogled legendarni 
radijski oddajnik Kričač, ki je v času II. svetovne vojne razburjal italijanske okupatorje s svojim programom. 

Razstava obiskovalcem ponuja tudi druge zanimivosti iz zgodovine razvoja radia.

Vse eksponate, ki so postavljeni na ogled, je zbral Jakob 
Medvešek, ki se je poleg ljubiteljstva z radiom ukvarjal tudi 
profesionalno, saj je bil do upokojitve zaposlen na Radiu 
Ljubljana. Jakob je začel radie zbirati že pri devetem letu starosti. 
Medtem, ko je celo svojo delovno dobo prislužil na radiu in 
hkrati zaradi poklicnih potreb nenehno spremljal razvoj radia 
ter vse kar spada zraven, je v prostem času vse svoje znanje 
posvečal zbiranju in obnavljanju starih radijskih sprejemnikov. 
Kar je postavil na ogled, je le del njegove zbirke.

Kako je Radio Kričač skorajda iz pozabe zašel v 
Trbovlje?
»Radio Kričač ni zašel v Trbovlje. Štirideset let sem bil v službi 
na RTV in sem imel vpogled v te zadeve. Ob neki obletnici 
Radia Kričača je bila v trboveljskem Delavskem domu 
razstavljena kopija omenjenega oddajnika. Naj povem, da origi
nal ne obstaja več. Ugotovil sem, da v primeru ponovne 
postavitve razstave tudi kopije najverjetneje ne bom več dobil. 
To meje pripeljalo do odločitve, da sam naredim še en primerek. 
Začel sem zbirati materiale iz leta 1941 in 1942 in počasi 
izdeloval želeno kopijo. Original je začel oddajati 17. novembra 
1941. Skoraj do ure natančno smo z odprtjem tokratne razstave 
obeležili 65. obletnico Radia Kričač. Oddajnik je deloval do 
sredine aprila leta 1942. Pripravljenih in realiziranih je bilo 
okrog 50 oddaj na 24 skrivnih lokacijah. Ker Italijani, ki so ves 
čas iskali lokacijo oddajanja, niso uspeli odkriti Kričača, so se 
odločili za drugačno taktiko. Z »likvidacijo« poslušalcev, so se 
odločili izničiti pomen njegovega oddajanja. Ukazali so zaplembo 
vseh radijskih sprejemnikov. Radio Kričač brez poslušalcev ni 
več služil namenu. Osvobodilna fronta je izdala direktivo, da 
Kričač neha z oddajanjem. Premestili so ga v Belo Krajino, na 
osvobojeno ozemlje, v partizanske delavnice. Tam so ga 
predelali v Kričača št. II. Ta radijska postaja je bila 
radiotelegrafska in dosti močnejša. Partizanom je omogočala 
zvezo z Moskvo vse do konca II. svetovne vojne.«
Jakob Medvešek za obiskovalce na ogled ni postavil samo 
ilegalnega radia iz NOB-ja.

Pogledi radovednežev se ustavijo na izjemnih oblikah radijskih 
aparatov, kakršne so znali izdelovati do leta 1941. Med njimi j e 
kar 5 sprejemnikov, na katere so dejansko ljudje poslušali pro
gram, ki gaje predvajala ilegalna radijska postaja Kričač.
Del razstavnega prostora je namenjen vojaškim radijskim 
oddajnikom, med katerimi najdemo jugoslovanske vojaške 
radijske postaje, nemški vojaški sprejemnik, rusko tankovsko 
postajo, ki so jo imeli nameščeno tudi v transportnih in 
komandnih vozilih. Pri proizvodnji jugoslovanskih radijskih 
oddajnikov je zanimiva ugotovitev, da je bila razdeljena na 
kompletno takratno elektronsko jugoslovansko industrijo.

Razstavljene zanimivosti so še konstrukcija letalskega 
sprejemnika iz II. svetovne vojne, kije kljub svoji preprostosti 
služil namenu in letalskim posadkam omogočal stik z bazo na 
zemlji, postaja iz baznega tabora na Himalaji, šifrirna naprava 
angleške vojske iz II. svetovne vojne, radio telefon iz krško - 
brežiškega področja, uporabljan med osamosvojitveno vojno v 
Sloveniji.
Razstavo je Jakob Medvešek uspel realizirati ob razumevanju 
in pomoči Zveze borcev Trbovlje in Avtohiše Malgaj in bo 
odprta do 17. 01. 2007. Vredna je ogleda!!!

Besedilo in slike: M.A.S.
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SPECIALNA OLIMPIADA SLOVENIJE
V soboto, 11.11.2006, je v športni dvorani v Zagorju poteka liga malega nogometa specialne olimpiade Slovenije. 

Organizator prireditve je bil Varstveno delovni center iz Zagorja, ki je prireditev organiziral pod okriljem 
Specialne olimpiade Slovenije. Tekmovanja se je udeležilo 11 ekip iz cele Slovenije, ki so se v finale v Zagorju

uvrstile iz dveh predtekmovanj.

Glede na dosežene rezultate v predtekmovanju so se ekipe 
razvrstile v tri jakostne skupine. V vsaki izmed njih so, po 
načelu SOS, razglasili prvo, drugo in tretje uvrščeno. Za 
tekmovanje veljajo prilagojena pravila. Ekipam je omogočeno, 
da igrajo z enakovrednimi nasprotniki. Nogometaši, sodniki, 
trenerji in organizatorji so pred začetkom tekmovanja prisegli 
na FAIR PLAY. Igrali so v športnem duhu in po predpisanih 
pravilih, se na tekmah zelo trudili in navdušili številne 
obiskovalce na tribunah.

Otvoritveni nagovor pred pričetkom tekmovanj je pripadel 
direktorici Varstveno delovnega centra Zagorje Ani Režun. 
Med obiskovalci je bila tudi Tjaša Trampuš z Zavoda za fair 
play in strpnost v športu. Med tekmovanjem so za veliko 
presenečenje poskrbele članice navijaške skupine Skokice. 
Skupina prihaja iz Varstveno delovnega centra Zagorje, 
sestavlja pa jo sedem deklet. Njihova mentorica je Heda Kovač. 
Dekleta so se pripravila za to priložnost, po nastopu pa so bila 
tako navdušena, da jih bomo verjetno lahko videli nastopati še 
ob kakšni priložnosti. Organizatorji so med prireditvijo poskrbeli 
tudi za presenečenje. Izžrebali so vstopnice, ki so prinašale 
praktične nagrade. Na koncu tekmovanja je bila slavnostna 
podelitev priznanj in pokalov. Podeljevalca sta bila Matjaž Barič,

vodja lige malega nogometa in kajakaš Peter Kavzer. Za 
najboljšega strelca je bil proglašen David Kosovel iz VDC Koper, 
domačin Toni Košec pa je postal najboljši vratar.

Ob zaključku prireditve so bili vsi 
izjemno zadovoljni, zaposleni v 
VDC Zagorje pa navdušeni nad 
uspelo organizacijo. Sledila je 
pogostitev vseh sodelujočih v 
gostišču Kum.
Vsa pohvala gre organizatorju in 
še posebej športnikom, saj so v 
Zagorju pripravili enkratno 
prireditev. Se posebej velja 
priznanje vsem zaposlenim v 
VDC, ki opravljajo vsak dan težko 
in odgovorno delo in skrbijo za 
dobro počutje svpj^^vafpvancev.

/Besedilo in slike: 
(k TR$tf& firlič
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POKOPALIŠKO OBZIDJE V SVIBNEM V
PROPADANJU

Ljudsko izročilo pravi, da so nekoč Turki požgali celo vas in 
veliko tukajšnjih prebivalcev odpeljali v suženjstvo. In še to, da 
Turkom nikoli ni uspelo zavzeti svibenskega gradu. Alije kaj 
in koliko resnice v teh pripovedih, ki se prenašajo iz roda v rod, 
lahko le ugibamo. Gotovo pa drži, daje svibenska farna cerkev 
skupaj z ločenim zvonikom v 15. stoletju postala taborska, to je, 
da se je obdala z obzidjem kot obrambo pred vpadi Turkov. 
Čeprav svoj čas zagotovo višje v zgornjem delu, z drugačno 
obliko in vlogo od današnjega, pa oporni zid ostaja najbolj 
verodostojen pomnik nekdanjih težkih časov in hkrati 
nepogrešljiv sopotnik.

Danes namreč služi za oporo pokopališču, oziroma ozkemu 
platoju, na katerem stoji starodavna svibenska cerkev. Zato je 
njegov pomen velikanski in tudi potreba po njegovi obnovi je iz 
dneva v dan večja, še zlasti, ker se je pred slabimi tremi leti že 
odtrgal del vzidanega kamenja. Dane so bile prve pobude s 
strani župnijskega urada, Krajevne skupnosti in občinskih 
svetnikov za takojšnjo obnovo, toda dlje od pogovora in dogovora 
župnika Mirka Turka z vodjo za gospodarske dejavnosti Občine 
Radeče, Jožetom Renkom, da se pristopi k izdelavi projekta 
obnove, še ni prišlo. Država je namreč obljubila pomoč v višini 
800.000 tolarjev v tisti fazi njegove izdelave, ko bi bil izbran 
izvajalec, ki bi opravil geološki ogled terena. In tu se je, kot 
kaže ustavilo, najbrž pa tudi v povezavi s preostalim 
financiranjem. Projekt naj bi po prvih izračunih stal 4,5 milijona,

Novo izvoljeni župan Matjaž Han je v predvolilni kampanji 
zagotovil rešitev tega zapleta, oziroma da bo storil vse, kar je v 
njegovi moči, da se obzidje obnovi. Narava objekta in potreba po 
obnovi je takšna, da mora nemudoma pristopiti k uresničevanju 
obljube in pridobiti sredstva iz vseh možnih virov, moralno 
gledano še najmanj iz župnijske blagajne, da se ohrani in zaščiti 
oporno obzidje kot kulturno umetnostni spomenik in funkcionalni 
objekt. V nasprotnem primeru je ogrožen nadaljnji obstoj 
pokopališča, človeška življenja in okoliška poslopja.

Besedilo in slike:Jože POTRPIN

celotna obnova 40 milijonov tolarjev. Številčno in ozemeljsko 
majhna župnija, kot sorazmeren partner in eden od treh 
lastnikov pokopališča, se je pripravljena za določeno dobo 
odpovedati sredstvom, ki bi ji pripadali iz naslova vsakoletnega 
pobiranja grobnine s strani občine in KS Svibno, toda kaj, ko z 
lastniki ni sklenila najemne pogodbe niti ena od prej omenjenih 
strani.
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DELAVSKA HRANILNICA d.d. 
Ljubljana

OBČANKE IN OBČANI ZASAVJA !

Ne prezrite »naj ponudbe« Delavske hranilnice, Podružnice Trbovlje:

• V Delavski hranilnici d.d. Ljubljana odštejete za plačilo položnice samo 150,00 SIT.

• Ali veste, da Vam osebni račun v hranilnici strošek položnice zniža že na 80,00 SIT.

• Še več, plačilo položnice preko trajnika Vas stane samo 50,00 SIT.

• Ampak plačilo položnice preko spletne banke DH-Plus znaša samo 30,00 SIT.

• Hranilnica Vam nudi najbolj donosno varčevanje v tolarjih in evrih.

• Rentno varčevanje v hranilnici Vam omogoča zagotovitev dostojne dodatne pokojnine.

• Ali poznate velik paket ugodnosti, ki jih prinaša Vaš osebni račun v hranilnici ?

• Nikar ne zamudite brezobrestnega kredita za oddih v slovenskih zdraviliščih.

• Imamo izjemno brezobrestno kreditno ponudbo za nakup protivlomnih vrat.

• Lahko dobite brezobrestni kredit za nakup računalniške opreme v družbi Liko Pris.

• Ne prezrite ugodne ponudbe kreditov do 12 mesecev, s samo 4,00 % obrestno mero.

• Imamo najugodnejše kredite do 36 mesecev, s samo 5,30 % obrestno mero.

• Celo 120 mesečni gotovinski krediti so vam na voljo v hranilnici.

• Absolutno smo v konkurenci tudi za Vaš stanovanjski hipotekami kredit do 30 let.

Informativni izračun za 36 mesečni kredit:

Znesek Obrok Zavarovanje Drugi stoški Vodenje EOM
1.000.000,00

SIT
30.306,00

SIT
10.910,00

SIT
11.000,00

SIT
200,00

SIT
6,96 %

4.172,93 EUR 126,46 EUR 45,53 EUR 45,90 EUR 0,83 EUR 6,96 %

Efektivna obrestna mera je obračunana na dan 31.10.2006 in se zaradi interkalarnih obresti spreminja, odvisno 
od dneva najema kredita.

Z veseljem Vas pričakujemo v naši novi Podružnici v Trbovljah, Trg revolucije 6a, vsak delovni dan od 8.00 do 
17.00 ure. Vse informacije dobite v delovnem času tudi na tel. št.: 03 56 32104 in 03 56 32105.

Spletna stran: www.delavska-hranilnica.si E. pošta: darja.dolenc@delavska-hranilnica.si
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UTRINKI BIZELJSKIH 
GORIC

RELIKOVA
RETROSPEKTIVA

V Galeriji Delavskega doma Trbovlje so 21. novembra 
2006 člani likovnega društva Relik Trbovlje pripravili 

skupinsko razstavo, s katero so se pridružili 
prireditvam ob praznovanju 50. obletnice otvoritve 

Delavskega doma Trbovlje.

Na retrospektivni razstavi je sodeloval del članov Relika, 
pripravil jo je strokovni odbor v sodelovanju mentorja Zorana 
Pozniča, dela pa obsegajo obdobje od leta 1963 do 1993, po eno 
od vsakega člana.

V 43. letih organiziranega delovanja članov skupine je bilo 
ustvarjenih ogromno likovnih del in po mnenju likovnega kritika 
dr. Ceneta Avguština ima Relik velik pomen v evropskem 
merilu.

V ciklu razstav Člani Foto 
kluba Hrastnik se 
predstavljajo bo v 
Zdravstvenem domu 
Hrastnik na ogled razstava 
treh članov kluba, ki ima 
naslov Utrinki z bizeljskih 
goric. Tako je na razstavi 
osem diptihov Jerneja 
Bidermana in Matjaža Kirna 
ter šest samostojnih 
fotografij Simona Tanška. 
Fotografije so nastale ob 
lanskem potepanju po 
Bizeljskem, v času, ko se 
rojeva mlado vino, ki razvaja, 
napolni dušo in srce ter 

sproži inspiracijo, kot je dejal eden izmed avtorjev...
Za pokušino nekaj utrinkov Matjaža Kima:
Fotografije bodo na ogled od 25. novembra 2006 do 31. januarja 
2007.

Besedilo: FančiMoljk

m Na otvoritveni slovesnosti je 
moderatorka Renata Žnidar 
orisala ustvarjalno pot Relika, 
Glasbena šola pa je poskrbela za 
glasbeno kuliso.

Besedilo: Tine Lenarčič 
Sliki:Drago Vukovič-Vukas



ABRAHAM V TRBOVELJSKEGA DELAVSKEGA
Natanko 29. novembra pred okroglimi petdesetimi leti je bilo. Pisalo se je leto 1956. V mladi FLRJ so slavili Dan 

republike - rojstni dan - ob obletnici II. zasedanja AVNOJA v Jajcu - o tem po tem - tokrat o otvoritvi
DELAVSKEGA DOMA TRBOVLJE.

Minilo je pol stoletja, ko je takratni 
predsednik Ljudske skupščine LRS, 
rojak Miha Marinko, spregovoril pet tisoč 
glavi množici občanov in gostov, ki so se 
zbrali na otvoritveni slovesnosti. Tudi 
otvoritev je pripadla njemu. O delu odbora 
za graditev doma je pred tem orisal 
njegov predsednik Lojze Ribič. Vrstile 
so se prireditve v počastitev odprtja. 
Nastopili so domači, trboveljski, igralci, 
pevci, godbeniki in so trajale celih deset 
dni. Na slavnostni otvoritvi je nastopilo 
gledališče Svobode Center s 
Cankarjevimi Hlapci.
O letošnji slovesnosti bomo poročali 
prihodnjič, o prireditvah, ki se vrstijo pa 
že pišemo. Tokrat se ozrimo v preteklost. 
Miha Marinko je takrat povedal, da se je 
želja in ideja o takem domu, kakršnega 
smo takrat dobili, izoblikovala že kmalu 
po prvi svetovni vojni v okviru takratnega 
delavskega gibanja. Ta prva prizadevanja 
so se prinesla le skromen Rudarski dom. 
Ta stoji še danes. Trbovlje so bile znane 
v času med obema vojnama predvsem 
po premogovniku, cementarni in 
elektrarni. Zaznamovale pa so jih tudi 
številne akcije prebivalstva - delavstva 
- po izboljšanju gmotnega, socialnega, 
zdravstvenega in tudi kulturnega stanja. 
Duhove je, še vedno, burila želja in 
potreba po osrednjem kulturnem 
centru...
Spomladi, leta 1947 je Lojze Ribič zbral 
skupino dela voljnih domačinov, ki so 
hoteli sodelovati pri izgradnji novega 
kulturnega doma. Pripravljen je bil idejni 
načrt za gradnjo kombiniranega objekta 
vzporedno s športnim stadionom, ki bi 
služil več namenom. Do gradnje ni prišlo 
zaradi različnih pogledov na načrt, 
sugestij, gospodarskih in drugih težav. 
V začetku marca 1952 je o enaki pobudi 
potekal razgovor prosvetnih, kulturnih in 
športnih delavcev. Cilj: izgradnja novega 
delavskega doma. Predlog je bil, da bi ta 
zrasel na temeljih dečjega oziroma 
kasneje trgovskega doma na Trgu 
revolucije, na prostoru sedanje 
Blagovnice. Izkazalo se je, da lokacija iz 
več razlogov ni primerna. Konec marca 
se je iniciativni odbor preimenoval v 
gradbeni odbor za zgraditev Delavskega 
doma Trbovlje. Po precej burni razpravi 
je bila lokacija končno določena: ploščad 
oziroma vrtovi med Rudarskim in starim 
Delavskim domom, v centru mesta in na 
lokaciji »s tradicijo«. Rudarski dom je bil 
pred vojno nekakšno revolucionarno

žarišče, stari delavski dom pa središče 
dela na kulturnem in telesnokulturnem 
področju naprednega delavstva. Vsak od 
njiju sta odigrala pomembno vlogo v 
trboveljski zgodovini, vendar je oba 
prerasel čas.
Kljub številnim težavam, odklonom, 
preizkušnjam, odstopom, dvomom in 
pomanjkanju sredstev je delo steklo. 
Gradbenemu odboru je predsedoval Lojze 
Ribič, podpredsednik je bil operativni in 
neuničljivi Milan Kožuh, v veliko pomoč 
pa so bili tudi ostali člani Tine Gosak, Tone 
Mahkovec, Tine Lenarčič, Vencelj 
Miklavčič, Franc Novak, Jože Čibej, Jože 
Škrinjar in Mirko Ranzinger skupaj s še 
mnogimi. Slovesen začetek del je bil 19. 
aprila 1953 ob navzočnosti številnih 
občanov, Delavske godbe, pevcev Zarje. 
Nagovoril jih je Lojze Ribič, ki je tudi prvi 
zasadil lopato, nato sta nadaljevala 
predsednik OLO Trbovlje in predsednik 
občinske oziroma mestne skupščine 
Trbovlje. Pričela se je izgradnja 
najpomembnejšega kulturnega objekta v 
občinskem, republiškem in zveznem 
merilu. To je bilo nekaj enkratnega in 
skoraj neuresničljivega. Nihče ni verjel, 
da bodo domačini sami kos takrat izredno 
zahtevni nalogi. Mnogi funkcionarji, 
strokovnjaki in občani so s strahom 
zmajevali z glavo, kadar so se ozrli na 
gradbišče misleč, da so Trboveljčani 
začeli z delom, ki ne bo nikoli končano. 
Vseh težav, opravičljivih in 
neopravičljivih ovir ni mogoče 
rekonstruirati in opisati v nekaj stavkih. 
V Sloveniji in izven nje ni veliko objektov, 
ki bi se lahko merili po obsegu, 
funkcionalnosti, načinu gradnje in 
posebej po številu obiskovalcev in 
prireditev z novim, zdaj petdesetletnim 
kulturnim žariščem v Trbovljah. 
Edinstven je verjetno tudi po poteku 
organiziranja in gradnje ter financiranja. 
Prav zaradi tega je dobro, da ne gre v 
pozabo opravljeno delo, vložena sredstva 
iz ‘skladov za samostojno financiranje oz. 
razpolaganje’ domačih kolektivov, da se 
spomnimo, da so vsi zaposleni v 
Trbovljah prispevali za ta namen svoj 
enodnevni zaslužek, opravili na tisoče 
prostovoljnega dela, nudili pomoč v 
materialu in denarju, ki so ga prispevali 
tudi številni kolektivi iz skoraj vse 
Slovenije.
Glavni projektant je bil arhitekt Marko 
Župančič, sodelovali so še ing. Lojze 
Cigon kot statik, arh. Oton Gaspari, ing.
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Boleslav Likar in drugi. Investitor je bil 
Odbor za zgraditev Delavskega doma 
Trbovlje, izvajalec pa Stavbni oddelek 
zunanjega obrata Rudnika Trbovlje- 
Hrastnik. Dela na gradbišču so vodili 
Mirko Ranzinger st., Tone Božič, Silvo 
Rejc in Zoltan Zelko.
Se pred otvoritvijo je takratni občinski 
ljudski odbor Trbovlje ustanovil zavod 
Delavski dom Trbovlje s samostojnim 
financiranjem. Organizirali so se, izvolili 
družbene oziroma samoupravne organe 
in sprejeli več samoupravnih splošnih 
aktov in delo je steklo v organizacijskem, 
upravnem in tehničnem pogledu. Od 
dneva otvoritve dalje je bila lastnik doma 
občina Trbovlje in to je še sedaj.
Vsa leta se je dom vzdrževal deloma iz 
lastnih sredstev, delno iz dotacij. Do leta 
1970 je sredstva dajala takratna občinska 
skupščina, nato pa do osamosvojitve 
Kulturna skupnost Trbovlje. Od takrat 
dalje občina v občinskem proračunu 
nameni sredstva za kulturni dom, ki se 
mora v času tržnega gospodarstva tudi 
sam tržiti.
Po grobih ocenah se je v 50.letih v 
prostorih doma zvrstilo okoli 50.000 
prireditev, ki jim je bilo priča 12. milijonov 
obiskovalcev, še enkrat toliko pa prinese 
prisotnost drugih, ki so imeli v domu 
različne vaje, predavanja, ki obiskujejo 
inštitucije, ki imajo prostore v upravnem 
delu ipd. Brez velike zmote je številka 
30 milijonov ljudi čisto blizu resnice.
Od leta 1957 se vrstijo redne abonmajske 
predstave v gledališki dvorani DD. 
Večino dni v letu se vrtijo filmi v 
kinodvorani, v Galeriji so razstave, v 
predavalnici predavanja, v avli pa rajanja, 
razstavno-prodajni saloni, sejmi 
in...čebelnjak, kjer teče življenje 
neprekinjeno od jutra do večera, dan za 
dnem, leto za letom. Tudi obnove in 
prenove, če že ne kar revitalizacije in 
modernizacije je bil deležen.
Postal je in ostal srce Trbovelj...
Dano nam je bilo, da je bila zgradba, ki v 
arhitekturi velja za biserni dosežek in 
nam je lahko v vseh pogledih v ponos, 
postavljena v središču mesta in to 
upravičeno! Leta in leta smo bili priče 
velikega razmaha kulture, družabnosti in 
še česa na vseh ravneh.
Zaželimo osrednji kulturni ustanovi le, da 
bi nas še naprej oplajd^pjetnenitila, 
bogatila in humanizji^aH.

Besedilo: fine1 'fJenarčič irirMaH
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OBARA IGORJA GOŠTETA
Četrtkov literarni večer v Knjižnici Toneta Seliškarja v Trbovljah je bil zelo zanimiv. Ni običajno, da se ljudje 

šalijo na svoj račun. To pa velja za avtorja Obare, ki jo je napisal, čeprav je še vedno ne zna skuhati prav dobro.

Z njim seje pogovarjala Mojca Dolinšek, ki ga že dolgo pozna in 
ve za marsikatero njegovo prigodo. Svojo drugo knjigo je napisal 
tako, da naj bi jo bralec prebral v eni uri, ker ve da ljudje običajno 
nimajo veliko več časa za branje. V njej je polno »začimb« - 
pesmi, aforizmov, pravljic, spominov na otroštvo, mladost... 
Vse je napisano iz srca, preprosto, razumljivo vsakomur, ki 
posluša odlomke ali sam kaj prebere. Kot večni optimist, vedno 
skuša prikazati čim boljši zaključek.
Igor se zaveda, da mu je bilo lepo, ko je poslušal pravljice svojih 
domačih, čeprav so bile nekatere malce »čudne«, a bile so 
pristne, enkratne. Niso še šli v pozabo spomini na številne igre, 
ki so se jih igrali doma ...
Rad ima svojo družino, čeprav ji včasih povzroča sive lase. 
Svojima otrokoma je prebiral in pripovedoval pravljice, ker ve 
kako pomembno je to. Obžaluje, da današnji starši to počno vse 
manj in nadomeščajo živo besedo tako, da jim zavrtijo pravljice 
posnete na zgoščenkah ali na kasetah, da sami lahko naredijo 
kaj pomembnejšega.

Večer je popestril harmonikar Simon Razpotnik z igranjem 
pesmi, ki so na svoj način »povedale« še kaj o avtorju in kakšne 
rad posluša.

Besedilo in slika: Irena Vozelj

ZIMSKA SREČANJA
Turistično društvo Izlake je oživilo zimska srečanja. Prvo je bilo v petek, 24.11.2006, ob 18.uri v Medijskih toplicah. Pomenljiv 

naslov MEHKO TIHOŽITJE Z BESEDAMI nam pove, da so besede v rimah spletali pesniki.

KRUH
Kmečki, 
iz krušne peči, 
čadaste, črne kuhinje, 
hrustljav, 
trdoskorjast, 
zapeljivo dišeč, 
s skrbjo,
znojem in srcem 
moje matere kvašen...

Ob soju sveč in petrojelk so nekaj svojih 
del predstavili Francka Šmid, Vesna 
Berk, Marinčič, Boštjan Grošelj, Franci 
Lakovič, Tomo Garantini, naši domači 
pesniki. Le-ti pa so ustvarjalni tudi na 
drugih področjih. Na ogled so bila likovna 
stvarjenja, za bolj sproščeno počutje pa

je poskrbel njihov trio: violina, ustna 
harmonika in tolkalo. Slavka Flis je 
uspešno vodila srečanje in se na koncu s 
simboličnimi darili, katere je prispevala 
tovarna ETI, tudi zahvalila vsem poetom. 
Polepšali so dolg večer in to si gotovo vsi 
želimo, zato Turistično društvo Izlake 
vabi, da se jim pridružite.

Besedilo: M.Kovač 
Slike: St.R.
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KO PESEM SPREGOVORI
Drage bralke, cenjeni bralci! Čez nekaj dni bo obletnica rojstva dr. Franceta Prešerna. Tega živega vrelca poezije se 
običajno spomnimo le ob kulturnem prazniku, dela prostem dnevu, ko je obletnica njegove smrti. Slovenska državna 
himna Zdravljica je že tako samoumevna, da se niti ne sprašujemo več o njenih koreninah. Smrt in življenje, 
rojevanje in minevanje so kljub temu tesno v sorodu. Eden drugega pogojujejo. Ali si predstavljate, da bi večno 
živeli v telesni obliki? To nima temelja v zdravi logiki narave, le človeška sebičnost, ki presega vesolje, bi rada 
prevarala stvarstvo. Slednje pa nam z jesenskim počitkom kaže, da staro preide, da bi spomladi lahko zacvetelo 
novo. Srečno!

Boštjan Grošelj, urednik rubrike List (tel. 031-373-826)

PRODOREN JE 
KRIK

Živžav se večerni 
na vasi konča, 

vsi so odšli, 
je že trda tema.

Le pes ali maček 
se oglasita nekje, 
nagon ju preganja, 
za družice se gre.

Mesec srebrni 
zakorači v nebo, 

v nekem tam ‘cimru’ 
obrača se mučno nekdo.

Dobro se vidi, 
je jasno nebo, 
ptici se nočni 
ponuja samo.

Prodoren je krik, 
ta sovjiskovik, 

kdor jo zdaj čuje, 
pri sebi modruje:

“Po nekoga je prišla; 
tudi če je tema, 

ga bo našla.

Počakajmo jutra, 
da se zdani, 

gotovo se v cerkvi 
zvon oglasi. ”

Andrej Režun
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JESENSKI DAN

Jesenski gozd, 
opojni vonji 

pomraznicah, trohnobi, 
tipajoč korak brodi 
po bujni podrasti;

s karminastimi bleščicami 
pretkane goliča ve, 

na lestencih jas citrončki 
razgaljenim vratovom trav 
ovešajo cekinaste medalje;

za novo rast 
napolnjeni mehovi 

so globoko shranjeni 
v plodnici prsti, 

ki zdaj počiva utrujena 
od celoletnega garanja;

na čarobnem mahu plivkanje 
tišine.

Od baročne melodije 
se ti zvrti 

in si srečen nič 
v večnosti te vesoljne, 

prvinske energije.

Vlado Garantini

“Na svetu sta samo dve 
tragediji. Ena je v tem, 
da ne dobimo tistega, 
kar želimo, druga pa je 
v tem, da to dobimo.”

(Oscar Wilde)

SPOMIN

Spomin nanj me preganja silovito, 
matematično prebrisani poet, 
ki sonetov mojstrsko napravi 

splet,
kot da za besede imel bi sito.

Znanje imel je in snovi obilo, 
da narod s pesmijo budi iz spanja, 

glave svoje pred tujci da ne 
sklanja,

spoznanje to Prešerna je težilo.

Pogled njegov prihodnosti vizije 
je obzorje temačno razsvetlilo, 

zakaj živet’ se splača, nam razkrije.

Saj vseh krivic je sam bil nakovalo, 
spomina nanj gomila ne prekrije, 

spoznanje naše bodi mu v zahvalo.

Maks Marinčič

USTVARJALCI PROZE, 
RUBRIKA LIST ČAKA 
NA VAŠE PRISPEVKE!

Odprti smo za vaše 
dragocene stvaritve, 
ki bodo obogatile bralce!

Pošljite jih na naslov:

Uredništvo Zasavca. 
Cesta zmage 3,
1410 Zagorje ob Savi.



Karate:
ENAJST MEDALJ

V soboto, 18. novembra 2006, je v Sevnici potekal tradicionalni 8. Mednarodni karate turnir »Hypo Pokal 2006«. Domači Karate 
klub Hypo, je v sodelovanju s Karate zvezo Slovenije vzorno pripravil mednarodno športno prireditev, ki se jo je udeležilo kar 516 

tekmovalcev iz Avstrije, Belgije, Bosne in Hercegovine, Italije, Hrvaške, Srbije ter Slovenije.

Trboveljske barve so zastopali Aljaž VESENJAK, Almin 
SALKIČ, Timi UMEK, Žiga ROZINA, Jernej HUDOMALJ, Nik 
ŽLAK, Rok LOPAN, Maks ŠMIDHOFER in Žiga ŠANTEJ. 
Vodil jih je trener Jernej SIMERL.
V katah, to je v estetsko zloženih likih, so si vsi štirje nastopajoči 
priborili medalje. Alminu je to uspelo direktno, saj je izgubil 
šele v finalu in s tem osvojil srebrno medaljo, Aljaž, Timi in Žiga 
pa so bronaste medalje osvojili v repesažnih bojih. Aljaž, Timi 
in Žiga so bili v ekipni sestavi, kot že velikokrat letos, ponovno 
nepremagljivi za vse svoje nasprotnike in osvojili zlato medaljo.
V športnih borbah je v ring najprej stopil Aljaž VESENJAK, ki 
je osvojil bronasto medaljo. Naslednja sta stopila na borišče Žiga 
ROZINA in Timi UMEK. Žiga je sicer izgubil že v prvem kolu, 
vendar mu je avstrijski tekmovalec z uvrstitvijo v finale 
omogočil repesažne borbe za medaljo. Žiga je to priložnost 
izkoristil in je kljub poškodovani roki stisnil zobe in si zasluženo 
priboril bronasto medaljo. Timi pa je bil ponovno nepremagljiv 
za vse nasprotnike. Letos je bila borba za zlato medalja precej 
težja, saj se je moral skoraj v vsaki borbi pomeriti za zmago v 
podaljšku, ko je vedno pokazal svojo izkušenost in rutinirano 
osvajal potrebne točke za zmago.

Kadeti in mladinci, ki si poskušajo izboriti vozovnice za mladinsko 
evropsko prvenstvo februarja prihodnje leto, so imeli tokrat v 
tujih tekmovalcih resno konkurenco. Svoj dan je tokrat ponovno 
imel Nik ŽLAK, kije prepričljivo premagal vse nasprotnike in 
se zavihtel na najvišjo stopničko zmagovalnega odra. Kot že 
nekajkrat v zadnjem obdobju njegovi nasprotniki tudi tokrat 
niso ‘na njem’ dobili niti ene točke. Maks ŠMIDHOFER, ki se 
je na mednarodnem turnirju v Skopju pomeril v finalu z Nikom, 
je bil tudi tokrat uspešen in je osvojil bronasto medaljo. Žiga 
ŠANTEJ je ponovno prikazal konstantno športno formo, saj je 
izgubil šele v finalu, kjer je nastopil poškodovan in ni mogel 
pokazati vsega svojega znanja.
Trener Jernej SIMERL je bil po končanem tekmovanju zelo 
zadovoljen z osvojenimi enajstimi medaljami. Pri večini 
tekmovalcev je zaznal še nekaj rezerv, tako da bodo poskušali 
klubski trenerji še bolj izpiliti njihovo športno formo za

mednarodni turnir v Trbovljah. V klubu so zaskrbljeni zaradi 
poškodb, saj je poleg ROZINE in ŠANTEJA poškodovan tudi 
Kristijan OSTOJIČ, ki je bil na turnirju Hypo pokalu le gledalec. 
Da je prireditev uspela v taki meri, je nedvomno pripomogel 
generalni pokrovitelj turnirja Hypo Leasing ter prizadevni 
sevniški karateisti. Dvorana je bila okrašena s številnimi baloni 
in okrasnimi zavesami in je bila prava paša za oči nastopajočih. 
Na tribunah jih je spremljalo preko 300 gledalcev, ki so uživali 
ob atraktivnih in hitrih borbenih akcijah posameznikov.

V soboto 25. novembra je bil v Ljubljani mednarodni turnir 
»Ljubljana open«, kjer je nastopilo 649 tekmovalcev iz desetih

držav.

Trenerja Jernej 
SIMERL in Miha 
KOVAČIČ sta v 
Ljubljano odpeljala:
Aljaža VESENJAKA,
Timija UMEKA,
Jerneja HUDOMA- 
LJA, Nika ŽLAKA,
Kristijana OSTO
JIČA, Roka LOPANA 
in Žigo ŠANTEJA.
Vsi so nastopili samo v športnih borbah. Tekmovalci v kadetski 
konkurenci tokrat niso imeli svojega dne. Kljub dobrim borbam 
se Jerneju, Niku, Roku in Kristijanu ni uspelo povzpeti na 
zmagovalni oder. Bronasti medalji sta osvojila Aljaž VESENJAK 
pri dečkih ter Žiga ŠANTEJ pri članih. Žiga ŠANTEJ sije priboril 
drugo bronasto medaljo v ekipnih borbah za reprezentanco 
Slovenije. Kot že nekaj časa je bil v trboveljski ekipi ponovno 
razred zase Timi UMEK. Timi je v jesenskem delu tekmovalne 
sezone nastopil štirikrat, na »Slovenia open« v Novi Gorici, v 
Vamberku na Češkem, Sevnici in sedaj na Ljubljana open. Na 
vseh tekmovanjih je bil nepremagljiv in osvojil zlate medalje. Z 
njim dobiva trboveljski karate zanesljivo enega izmed 
najuspešnejših tekmovalcev v vsej svoji 35-letni zgodovini.

Prihodnji vikend bodo trboveljski reprezentanti nastopili na 
mednarodnem tekmovanju v Italiji, ter čez dva tedna na 
državnem pokalnem tekmovanju za kadete in člane, ki ga bodo 
organizirali trboveljski karateisti, kar bo zadnja preizkušnja pred 
nastopom na 34. Mednarodnem karate turnirjem, ki ga bodo 
organizatorji izvedli že tretje leto zapored pod generalnim 
pokroviteljstvom LAFARGE cementa iz Trbovelj.

Besedilo in slike: 
Bogdan Simerl
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FUTSAL???
»Fuzbal« - nogomet po slovensko, je narečni izraz, ki ga poznamo vsi Slovenci že od malih nog. Kadar pa v 

družbi odrasle populacije med pogovorom omenimo prijateljem, da gremo nocoj na tekmo Prve slovenske futsal 
lige, lahko naletimo na začudene, vprašujoče poglede, ki pričakujejo pojasnilo.

Zato... na kratko o terminu, ki burka večino športnih 
navdušencev.
Futsal je mednarodni izraz za dvoranski nogomet (foot - noga, 
sala - dvorana), ki so ga avgusta lansko leto tudi uradno potrdili 
na Nogometni zvezi Slovenije. S tem tudi v Sloveniji sledimo 
svetovnim trendom, saj seje izraz futsal za takšno obliko igranja 
uveljavil že v mnogih državah. Dosedanji naziv »mali nogomet« 
zajema precej širši krog iger z žogo na nogometnih igriščih, 
medtem ko je futsal naziv samo za uradna tekmovanja po 
pravilih FIFA (4+1), z neodbojno žogo, ustavljanjem ure (2x20 
minut), akumuliranimi prekrški in ostalo specifiko, kot je igranje 
na parketu oz. umetni masi. Mali nogomet vključuje različne 
oblike igranja, z različnim številom igralcev, na različnih 
podlagah (trava, beton, asfalt), z različnimi pravili in vrstami 
žog. Različno dolg je tudi igralni čas, zato je ločitev teh 
rekreativnih oblik od uradnih tekmovanj nujna za večjo 
prepoznavnost futsala. Čas je, da igralci futsala dobijo tudi v 
medijih svoje mesto in tako dokažejo slovenski javnosti, da 
niso to le »kvazi« igralci velikega nogometa, saj futsal 
reprezentanca zaseda trenutno osmo mesto na evropski 
lestvici. To je velik uspeh, saj igralci futsala niso profesionalci! 
Tudi v Zasavju imamo dve ekipi v slovenski futsal ligi. V prvi 
ligi domuje aktualni državni prvak MTO GIF BETON Zagorje, 
v drugi pa ekipa Hrastnika. Tako v prvi kot v drugi ligi so 
tekme praviloma ob petkih, sobotah in nedeljah, kjer se vsak 
teden zbere večje število ljubiteljev tega športa.
Za prvoligaši je že sedem, za drugoligaši pa osem, od skupno 
osemnajstih krogov SFL. Torej smo trenutno skoraj na polovici 
dogajanj v letošnji sezoni.
Zagorski prvoligaš v dosedanjih tekmah letošnje sezone še ni

okusil poraza. Zagorjani so vse tekme, razen enega remija, 
zmagali. To jih na lestvici drži trdno na vrhu, vame štiri točke 
pred drugo uvrščeno ekipo AS Kravos iz Gorice. Poleg 
omenjenih dveh ekip pa v 1. SFL sodelujejo tudi ekipe Svea 
Lesna (Litija), Dobovec, Oplast (Kobarid), Puntar Mercator 
(Tolmin), Kix (Ajdovščina), Živex (Celje), Tomi Press Bronx 
(Koper) in Maribor Branik. Tudi na lestvici najboljših strelcev 
sta na prvih dveh mestih igralca zagorskega kluba Šnofl in 
Horvat. Igralci so dobro uigrani, ekipa je homogena in sledi 
svojim jasno zastavljenim ciljem. V letošnji sezoni se je klub 
okrepil tudi s prihodom enega najkvalitetnejših igralcev futsala 
v Evropi, Miletom Simeunovičem, kije kvalitetno ekipo s svojimi 
izkušnjami in znanjem še obogatil.
Kot aktualni državni prvak se je klub iz Zagorja v mesecu oktobm 
udeležil tudi kvalifikacij za Ligo futsal prvakov v Romuniji, kjer 
so klonili pred gostiteljico turnirja in s tem zaključili nadaljnje 
tekmovanje, kar pa ni bilo razočaranje, saj že uvrstitev na takšno 
tekmovanje govori o kvaliteti igralcev tega zasavskega kluba. 
V mesecu decembru bo potekalo, poleg omenjenih lig, tudi 
tekmovanje za Pokal NZS. Ekipa MTO GIP Beton Zagorje se 
bo v četrt finalu pomerila z ekipo iz Železnikov. Glede na 
dosedanje rezultate tekma za zagorske fante ne bi smela 
predstavljati prevelik zalogaj v uvrstitvi v nadaljnje tekmovanje, 
saj glede na uspehe v letošnji sezoni upravičeno upajo, da po 
lanskem nazivu državnega prvaka letos osvojijo tudi to lovoriko. 
Štirje igralci Zagorja so tudi člani izbrane vrste, ki bo svoje 
kvalitete pokazala že februarja naslednje leto v Mariboru, kjer 
bo kvalifikacijski turnir za EP 2007 na Portugalskem.
O zapisanem se lahko prepričate vsak drugi petek v Športni 
dvorani v Zagorju.

Besedilo: Vanja Medija

Borilne veščine:

MEDNARODNI TURNIR KARLOVA« 2006
V nedeljo je v Karlovcu potekal 2. odprti turnir za dečke, deklice, mlade kadete in kadetinje. Turnirja so se v 

svojem debitantskem nastopu v tujini udeležile tudi štiri članice Kluba borilnih veščin Pon Do Kwan Zagorje.

V kategoriji deklic nad 32 kg se je Ines Durič z zmago 3:2 
uspelo uvrstiti v polfinale, kjer je tesno izgubila z domačo 
predstavnico ter na koncu osvojila zelo vzpodbudno 3 mesto. 
Melisa Karič, Melinda Ramadani in Tjaša Vozelj pa so 
tekmovale v kategoriji mladih kadetinj do 42 kg.
Melisi in Melindi se je uspelo uvrstiti med najboljših osem, 
medtem ko je Tjaša s prepričljivo zmago proti domačinki uspelo 
osvojiti bronasto medaljo.

Melinda si je z odlično borbo v predkolu priborila pokal najboljše 
tuje borke.
Na koncu tekmovanja je organizator proglasil zagorsko ekipo 
za najuspešnejši tuji klub.



(©) ŠPORT 

Smučanje:

SMUČARSKI SEJEM MALO DRUGAČE
Čeprav zunaj še prav nič ne diši po snegu in verjetno marsikdo ob sončnih dneh prej pomisli na morje, kot na 

smučišče, so v zagorskem Delavskem domu organizirali sejem nove in rabljene smučarske opreme.

Utrinki s smučarskega sejma v Zagorju
Sejem že tradicionalno prireja Alpska sekcija SK Zagorje. Letos 
so se odločili, da bodo pripravili bogat spremljevalni program in 
to jim je nedvomno tudi uspelo. V goste so povabili plesalce 
plesne šole Urška, predstavilo se je športno društvo Spin, pa 
mladi skakalci in različni ponudniki priznane športne opreme. 
Ti so kupcem ponudili sejemski popust. Organizatorji so 
poskrbeli za različna presenečenja, ki so jih bili deležni tako 
otroci kot odrasli. Skozi celotno sejemsko dogajanje so skrbeli 
za prijetno vzdušje ob dobri glasbi in na koncu izžrebali nagrade. 
Zanimanje za tovrstni sejem je med ljudmi v Zagorju zelo veliko, 
saj so prinesli v prodajo veliko smučarske opreme, ki je ne 
potrebujejo več, prav tako so jo mnogi tudi kupovali. 
Organizatorji so bili z izkupičkom zelo zadovoljni, celoten 
zaslužek pa bodo namenili za tekmovanja. V njihovih vrstah 
imajo zavidanja vredno število tekmovalcev, za katere je še 
kako prav, da jih obdržijo v domačem okolju. Z zbranim denarjem 
bodo poskušali zagotoviti kar najboljše pogoje za delo s 
tekmovalci in tako pokazati najširši javnosti, da se tudi v Zasavju 
smuča na vrhunski ravni.

Modna revija

V prihajajoči smučarski sezoni bodo organizirali različne 
smučarske tečaje, tako za otroke, kot tudi za odrasle. Tečaji 
bodo potekali na Mareli, Prvinah, Lontovžu, Medvednici, Celjski 
koči in Rogli, pod vodstvom izkušenih trenerjev. Seveda je 
zelo veliko odvisno od snežnih razmer na posameznih smučiščih. 
Vse pohvale vredno je, da organizirajo smučarske tečaje med 
počitnicami in tako polepšajo proste urice marsikateremu 
otroku. Več o njihovih tečajih si lahko preberete na njihovi 
spletni strani www.sk-zagorje.si. Vabijo vas tudi, da se jim 
pridružite na otvoritvi smučarske sezone od 1. do 3. decembra 
v Tauplitzu. Zagotavljajo, da bo nadvse zanimivo in prijetno. 
Tako se boste že v začetku decembra naužili smučarskih 
radosti.

Žaba va s klo vnom Zaretom

Na koncu le še pohvalimo prizadevne organizatorje in 
strokovne delavce SK Zagorje, saj po njihovi zaslugi smuča 
veliko število otrok in odraslih. Držimo pesti, da bomo v bodoče 
lahko navijali za koga izmed njih na tekmah svetovnega pokala.

Besedilo: Aljoša Bariič 
Slika: Irena Murne
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Rokomet:

NOVOLETNI ROKOMETNI TURNIR 2006/2007
RK Dol TKI Hrastnik bo v petek, 29. decembra 2006, ob 16. uri v dvorani Dolanka organiziral prvi novoletni

rokometni turnir - v upanju,

Navijaška skupina Slavček, ki bo najbolj potrebna na turnirju 
Zraven

da bo postal tradicionalen.

Gre za dogodek ob izteku leta, ki ga bodo na Dolu organizirali 
prvič, z jasnim ciljem: povezati vse tri zasavske rokometne 
klube, da skupaj ob koncu prvega dela sezone ter zaključku 
koledarskega leta zaigrajo, se poveselijo in nazdravijo 
uspešnemu novemu letu 2007. Na turnirju bodo sodelovale 
ekipe RK Trbovlje, RK Radeče in RK Dol, in sicer v treh 
različnih kategorijah: članske ekipe, ekipe veteranov in ekipe 
navijaških skupin, ki se bodo pomerile v svojih kategorijah. 
Odigranih bo devet tekem (2x10 min). Športni del turnirja je 
seveda pomemben, vendar bo tokrat postavljen na stranski tir. 
Ob koncu turnirja bo v ospredju namreč medsebojno druženje 
igralcev, navijačev, veteranov in članov uprav zasavskih 
klubov. Slednje bo izvrstna priložnost za izmenjavo pogledov in 
mnenj na iztekajoči se prvi del sezone, obenem pa priložnost 
za dogovore o bodočem sodelovanju med klubi. To pa je tudi 
najvažnejše.

Besedilo in slika: FančiMoljk

@>

Srednja šola Zagorje 
Cesta zmage 5, 1410 Zagorje ob Savi

Vas vabi na
c£božično novoletni

_ V BAZAM,
ki bo v torek, 5. 12. 2006, pred KC Delavski dom Zagorje

od 17. do 19. ure.

Na stojnicah vam bomo ponudili:

V

v
v

v

domače
ročno izdelane voščilnice, 
n o voletn o-božičire okraske,
novoletno-božična darilca.

j

Vsa zbrana sre<

Dijaki, ki sodelujejo v projektu JUNIOR 
ACHIEVEMENT (moje podjetje), bodo v okviru 

svojih podjetniških dejavnosti prodajali 
izdelke, ki so jih izdelali sami.

Predstavili se bodo tudi dijakrpki sodelujejo v 
projektu ARMAL.

Obiskovalce bomo razveselili s praktičnimi 
gradami SREČELOVA ter degustacijami.

a bdmo namenili v dobrodelrto ndSUe. I
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MOREŠKA: ples s sabljami MIAZMA: kužna snov
SEVRES: mesto v Franciji LARISA: mesto v Grčiji

Vicoteka
LEPO ZAPEČENO
»Ljubica, ali bo raca kmalu peče
na?«
»Ja, dragi, perje je že lepo rjavo!«

ZMANJKALO
»Čaj brez limone, prosim.«
»Limon je zmanjkalo. Ali lahko brez 
pomaranče?«

PRAVI PRISTOP
»Kako spraviš Gorenjko v poste
ljo?«
»?«

»Ne vprašaš je, če da, ampak če 
vzame!«

PIHANJE
Prijatelje iz diskoteke ustavijo poli
caji.
Policaj: »Dober večer. Vozniško in 
prometno, prosim.«
Voznik ugodi zahtevi...
Policaj: »Ste pripravljeni pihati?« 
Voznik: »Seveda, kje vas pa boli?«

ZAKAJ NE MARA
»Zakaj blondinka ne mara bordat?« 
»Nimam pojma.«
»Ker mora imeti noge skupaj.«

PREBRALA NAVODILO
»Zakaj hodi blondinka med tušira
njem sem ter tja po tuš kabini?«
»No, povej.«
»Ker ima šampon WASH& GO!«

PABERKOVANJE

Prevelika doza uspa
valnih sredstev je že 
prevečkrat botrovala 
poskusu samomora, 
zato so znanstveniki 
izdelali takšna sred
stva, ki sicer pomagajo 
zaspati, vendar tudi

v velikih količinah ne 
povzročijo smrti.

Kartažani so bili veli
ki ljubitelji zelenjave, 
predvsem artičok in 
zelja. Po pridelovanju 
teh povrtnin so sloveli 
daleč naokoli.

EVRO DARILA
m mara© arnaMte

Naročite se na RAZVEDRILO in postanite naš redni naročnik.

AKCIJA VELJA 00 21. 11. 2006 00 28. 02. 2007! 
Velja za celoletno naročnino.

Več na www.razvedrilo.si
alj modra Številka

(((•080 87 87)
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Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 09. 
decembra 2006 na naslov: UREDNIŠTVO ZASAVCA, 
Cesta zmage 3, 1410 Zagorje ob Savi s pripisom 
NAGRADNA KRIŽANKA št. 23/2006. Fotokopij ne 
upoštevamo, prav tako tudi ne rešitve gesla, ki bodo 
prispele na dopisnicah in na njih ne bo nalepljeno geslo, 
izrezano iz Zasavčeve križanke. Poleg svojega točnega 
naslova pripišite še davčno številko, ker vas v nasprotnem 
primeru ne bomo mogli nagraditi.
Med reševalce bomo razdelili nagrade:
Trgovina JAKA Zagorje - Brglez Roman s.p., Pekarna- 
Slaščičama-Trgovina-Bar, Vransko: lx bon v vrednosti
5.000. 00 sit, lx bon za 3.000,00 sit in lx za 2.000,00 sit 
Izžrebanci nagradne križanke 22/2006 so:
Za vrednostne bone Trgovine Jaka Zagorje:
1. Marinka Mars, Polje 23,1410 Zagorje - bon za 5.000,00 
sit
2. Štefan Sapač, Cesta zmage 12a, 1410 Zagorje - bon za
3.000. 00 sit
3. Luka Milinovič, Trg Franca Kozarja 16,1430 Hrastnik 
- bon za 2.000,00 sit

BRGLEZ ROMAN s.p. 
PEKARNA- SLAŠČICARNA- 
TRGOVINA-BAR 
VRANSKO 17 
3305 VRANSKO

VABLJENI V TRGOVINO JAKA V ZAGORJU

OD 030.11. 2006 DO 13.12. 2006 

PRIVOŠČITE SI NAJBOLJŠI KRUH

BRGLEZOV TISOČLETNI KRUH 750 g
PO IZREDNO UGODNI CENI

280,00 SIT i,i7€

TRGOVINA JAKA 
C.9. AVGUSTA 107, ZAGORJE 

TEL: 035660280

ALI SE PREPOZNATE?
Se? Zagotovo? Ja, pa ste res vi, mar ne?! O, seveda, bili ste tam 
in nikjer drugje v tistem trenutku in zdajle je čas za hitro 
ukrepanje. Dve pici in dve kokakoli nestrpno čakata na vas v 
Pizzeriji Čebelica na Izlakah. Vse, kar morate storiti je, da 
pokličete 041 410 734 in zaupate Marti, da ste na sliki. Pohitite, 
čas se izteče v petek, 8. decembra 2006.

pizzemn čebelica

vračevič m e tej
Valvazorjeva 8. IZLAKE. Tel.: 03/56 74 137

IZPOSOJENO:

VSI DOBRI MOŽJE
In 75. rojstni dan Božička v rdečem plaščku 
December je prijazen mesec. Ne samo zato, ker se zaključi 
z veselim novoletnim rajanjem, ampak tudi zato, ker 
naznanja prihod kar treh dobrih mož. In da ne bo prevelike 
zmede si razjasnimo nekaj dejstev o Miklavžu, Božičku in 
Dedku Mrazu. Miklavž izvira iz krščanskega izročila, 
Dedek Mraz je bolj blizu vzhodno-evropskim narodom, 
Božiček pa Zahodno-evropejcem in Američanom. Prav 
slednji imajo največ zaslug za to, da je danes po svetu 
splošno razširjena podoba Božička v rdečem plaščku, saj 
je tak Božiček prvič nastopil v tiskanih oglasih za Coca- 
Colo leta 1931.
Torej: Miklavž je svetnik in nosi skromne darove pridnim otrokom 
na predvečer 6. decembra. Njegovi pomočniki so angelčki in parkeljni, 
Miklavž pa stanuje v Nebesih. Božiček je belobradi dobrodušni striček 
z rdečimi lički in okroglim trebuhom, v rdečem plaščku in z rdečo 
čepico, s široko medeninasto zaponko čez pas in z velikimi škornji. 
Darila prinaša na predvečer Božiča, in sicer tako, da se spusti skozi 
dimnik. Stanuje na Severnem tečaju in njegov najbolj zvesti pomočnik 
je jelenček Rudolf. Nazadnje pa še Dedek Mraz; sicer stanuje na 
Laponskem, pri nas pa ima rezidenco pod Triglavom, na glavi nosi 
polhovko, njegov plašč je svetle, kožne barve, izvezen z rožnimi vzorci, 
v Sloveniji pa ima v roki še zakrivljeno palico in na ramah pleten koš, 
zvrhano poln daril, ki jih pusti pod smrečico na predvečer novega 
leta.
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OBRAZ JE OGLEDALO ZDENKE KAHNE
Glede na uspešno prehojeno pot in dosežene pomembne rezultate v svetovnem merilu, se je Kozmetika Kahne 

ob 20 letnici svojega delovanja odločila, da ta dogodek proslavi v svečanem slogu. V zadnjem obdobju so prejeli 
pomembna priznanja za ustvarjalno in poslovno delo, kot npr. tri cehovska priznanja za kvaliteto od Obrtne 

zbornice Slovenije, priznanje za inovacijo Dotox od Gospodarske zbornice Trbovlje, nominacijo za Obrtnico leta 
2006, mednarodno registracijo kozmetično fizioterapevtskega centra Kahne z licenco CIDESCO, največji dosežek 

pa predstavlja podelitev patenta za inovacijo kompleta Dotox nege.

Dogodek na Ljubljanskem gradu, dne 18. 11. 2006, je 
bil združen s kulturnim programom, v katerem so sodelovali 
priznani kulturni delavci, umetniki in ugledni govorniki. Zdenka 
Kahne seje odpovedala cvetju in darilom na račun Abrahama, 
ki ga je združila s praznovanjem 20 obletnice podjetja. Zbrana 
sredstva je namenila za humanitarne namene za Bolnišnico 
Trbovlje in Zdravstveni dom Trbovlje. Njeni gostje so z obiskom 
dokazali in potrdili pristno, dolgoletno in vsestransko 
sodelovanje in podporo.
Marsikdo se vpraša, »ali Zdenka Kahne v resnici že praznuje 
Abrahama, saj je njen videz tako pomlajen, da pritegne 
pozornost vseh generacij...« To je šala, v kateri je veliko 
resnice. Kot je potrebno stalno vlagati v vzdrževanje hiše, 
opreme in okolice, tako je potrebno vlagati v lastno dušo in telo, 
šele potem se lahko odrazi pomlajen zunanji videz. Ob 
upoštevanju znanstvenih dosežkov v obliki patentiranih 
inovativnih sestavin, kijih Kozmetika Kahne udejanja, razvija, 
proizvaja in prodaja, je veliko prispevala za vsestransko 
zadovoljstvo uporabnikov svojih izdelkov. Dotox nega je mnoge 
osrečila, saj so si zmanjšali globino gub do polovice že po nekaj 
mesecih redne uporabe.
Na praznovanju dveh pomembnih jubilejev so navzoče navdušili 
nastopi Nuše Derenda, Jerneja Kuntnerja, Violete Tomič in

drugih. Prikazane so bile tudi projekcije zgodovinskih prelomnic 
v poslovanju podjetja.
»V današnjem času ni enostavno poslovati. Vsak 
podjetnik vidi, spoznava in občuti grenkobo poklica. 
Uspevajo le tisti, ki imajo znanje, energijo, izkušnje 
in intelektualni kapital.« Zdenka Kahne se je poleg že 
naštetega izkazala tudi na humanitarnem področju.

Povzela iz obvestila za javnosti: MaH 
Slike: Arhiv Kozmetike Kahne

DELAVSKA HRANILNICA
V soboto je v Trbovljah svečano zaznamovala otvoritev svoje poslovalnice na Trgu revolucije (za grabnam, pr 

rudniškem gasilskem) Delavska hranilnica d.d. Ljubljana in tako postala ena od treh možnosti Trboveljčanov, da
prihranke varno naložijo ali dobijo posojilo po svoji meri.

Hranilnica opravlja storitve na trgu 
bančnega poslovanja že od leta 1991 in 
posluje ves čas z dobičkom. V letu 2005 
so dosegli 11,34 % donos na kapital pred 
obdavčitvijo in je z bilančno vsoto 20,5 mrd 
sit presegla načrt za omenjeno leto. V 
poslovni mreži je sedem podružnic, kijih

sestavlja dvanajst poslovalnic in deset 
predstavništev po vsej Sloveniji. Izvajajo 
kvalitetne in cenovno ugodne bančno 
finančne storitve in produkte za fizične in 
pravne osebe. Ponudbo prilagajajo 
posameznim ciljnim skupinam, s 
poudarkom na najugodnejših obrestnih 
merah za varčevanje in kreditiranje in 
najnižjih stroških za vodenje računov in 
opravljanje drugih finančnih storitev. 
Hranilnica ima od leta 1992 za poslovanje 
dovoljenje Banke Slovenije za opravljanje 
finančnih storitev in je vključena v 
jamstveno shemo bank in hranilnic za 
zavarovanje vlog. Predsednik uprave DH 
Ljubljana je Jože Stegne, direktorica 
podružnice Trbovlje pa Darja Dolenc.
Ob otvoritvi so najbolje poskrbeli za 
trboveljsko mladež, ki je navdušeno

ustvarjala hranilnike in najboljši so bili tudi 
nagrajeni. Tudi za želodčke so poskrbeli 
in se z Anito in Matejem »sploh fino imeli«.

Besedilo: MaH 
Slike: PRAV
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KOFETKAMO

KOFETEK S POSLANCEM MIIIOM 
BREJCEM O...
SLOVENIJA S PAMETNIMI PROGRAMI

Slovenija bo v letu 2007 kot valuto prevzela evro. Poleg tega bomo kot del Evrope evropske skupnosti lahko 
prišli do določenih sredstev iz različni finančnih skladov. O tem, kako smo v Sloveniji pripravljeni na to in kako 

je v Evropi, smo se pogovarjali s evropskim poslancem Mihom Brejcem.
Gospod Brejc kako bo za Slovenijo pri ridobitvi sredstev iz evropskih strukturnih skladov za naslednja leta?

I
Slovenija bo v naslednjih sedmih letih dobila približno 130 
milijard tolarjev na leto in sicer najprej iz kohezijskega sklada, 
kije namenjen hitrejšemu zmanjševanju zaostanka za razvitimi. 
Obstajajo pa tudi strukturni skladi za sofinanciranje različnih 
področij - za področje razvoja gospodarstva, turizma kmetijstva 
itn. V vseh primerih so si pravila za pridobitev sredstev podobna. 
Potrebno je imeti idejo, projekt, gradbeno dovoljenje oz. 
projektno dokumentacijo, ki je podlaga za izvedbo investicije. 
Potrebno seje prijaviti na razpise in potem, seveda, če pridobimo 
sredstva, stvari speljati natančno tako kot so bile predvidene v 
dokumentih. Opažam, da je v Sloveniji največja težava 
prostorska zakonodaja, kije bila sprejeta v preteklem desetletju 
in za katero seje pokazalo, daje neizvedljiva. To pa pomeni, da 
so ovire postavljene predvsem pri nas v Sloveniji, ne pa nekje 
v Evropi. Zato je zelo pomembno, da, na primer občina Radeče 
in tudi vse druge, pri oblikovanju svojih prostorskih načrtov 
opozorijo na nerodnosti, da ne rečem neumnosti, slovenske 
zakonodaje in omogočijo, da bo na tako vlada bolje razumela 
probleme, ki se pojavljajo v lokalnih skupnostih in pomagala pri 
poenostavitvi postopkov. V zelo kratkem času nas čaka velika 
sprememba. Ne samo v spremembi prostorske zakonodaje, 
ampak tudi v našem ravnanju, ko bomo morali s svojim projekti 
nastopati v evropskem prostoru za evropska sredstva. Sem pa 
trdno prepričan, da smo sposobni ta sredstva pridobiti, dobro 
investirati in v sedmih letih zmanjšati zaostanek za najbolj 
razvitimi.
Kaj pa misel o oviri, ki naj bi jo povzročala 
neorganiziranost pokrajin v Sloveniji?
Ne! Čisto jasno je, da gre za sredstva, ki se pridobivajo na 
razpisih in tam ni pomembno, pokrajina ali ne. Obstaja pa še 
druga možnost pridobitve finančnih sredstev t.i. Interekt, ta 
sredstva so namenjena za razvoj posameznih regij, kjer še ne

moremo kandidirati v večjem obsegu, smo pa v manjših obsegih 
sodelovali že do sedaj. Nekatere normativne stvari bo potrebno 
še urediti.
Koliko lahko vi, kot evropski poslanec, vplivate na 
urejevanje statusa ljudi v tretjem življenskem 
obdobju?
Slovenska vladaje v svojem razvojnem programu predvidela 
določene ukrepe, ki naj olajšajo starost in omogočijo 
starostnikom dostojno preživljanje tretjega obdobja. Spoznanje, 
da smo stara družba, samo po sebi vodi v aktivnosti, ki naj 
zagotovijo izgradnjo objektov kot so varovana stanovanja za 
starejše, posebne vrste zdravstvenih storitev, nega in 
podobno. V primerjavi z drugimi evro-pskimi drža-vami smo 
dosegli pome-mbne uspehe na tem podro-čju. Priložno-sti pa 
je še veliko. Na 
obisku v Ra
dečah sva z 
gospo Damja-no 
Petavar govorila 
o tem, da bi lahko 
bila za Radeče 
ena izmed 
alternativ, V 
tem okolju, kije 
sicer krasno, pa 
mogoče za 
mlade ni tako 
atraktivno, bi 
morda del 
turistične 
dejavnosti 
namenili prav starostnikom pri preživljanju tretjega 
življenjskega obdobja. Radeče imajo naravne danosti za to 
dejavnost, mir, ni težke industrije, je lepa narava... obilo 
pogojev za družinske hotele, neke vrste objekte za starostnike 
in tako naprej. Skratka, vlada bo tu odprla prostor za zasebno 
iniciativo in verjamem, da jo bodo Radeče izkoristile.
S tolarjem nam ni uspelo ravno veliko, nam bo to 
uspelo z Eurom?
Mislim, da seje tolar kar lepo uveljavil v evropskem denarnem 
prostoru, da je (bil) dobra valuta. Dokaz je to je izpolnjevanje 
vseh pogojev za evropsko področje. Evro je le valuta, ki jo 
uporablja večina Evrope in nam zares predstavlja enega od 
pomembnih delov vključitve v evropski gospodarski prostor. 
Lahko smo ponosni na svoj tolar in če se ozrem nazaj, me zelo 
veseli, da seje odločitev, kije bila takrat zelo sporna, pokazala 
za dobro. Ampak Evro vendarle odpira večjo perspektivo in 
manevrski prostor. Kofetkalje: Rudi Špan
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GOSI MESECA SREDNJE ŠOLE ZAGORJEJe

V mesecu oktobru so na SŠZ gostili Igorja Karlovška in za Zasavca pripravili kratek in zanimiv pogovor z
avtorjem romana Gimnazijec.

Klepet z gostom meseca na SŠZ, Igorjem Karlovškom

»V torek, 10. 10. 2006, nas je obiskal 
pisatelj Igor Karlovšek, ki je avtor 
nagrajenega romana GIMNAZIJEC. Gost 
je odvetnik v Celju, kjer advokaturo 
opravlja skupaj s soprogo Marijo. 
Napisali ste precej romanov, ki se 
po tematiki razlikujejo. Kako 
združujete svoj poklic s 
piša telje vanjem ?
Niti ni tako zelo težko. Bral sem intervju 
z ameriškim pisateljem, ki vsak dan 
napiše 16 strani. Tako vsako leto izda en 
roman. Potrebna je določena disciplina.
V romanu BAZEN prikazujete 
razmere v Zasavju, rudarje in 
neskladja med Slovenci in 
Neslovenci. Žrtev teh razmer je 
dekle, ki se zaljubi v Neslovenca. 
Napovedali ste propad rudnika in 
nakazali nacionalni problem. 
Propadanje rudnikov je čez stoletje 
logično. Nacionalnih problemov pa v 
Jugoslaviji ni bilo, vsaj ne javno, uradno, 
takih težav ni bilo. Mi pa smo zanje vedeli.
V romanih POLNOČNA LOŽA in V 
OBJEMU LOŽE se lotevate UDBE 
in njenega delovanja. Dijaki sploh 
ne vedo, kaj je UDBA! Jim lahko vi 
pojasnite?
Udba je začela delovati že med 2. svet. 
vojno, ko so rabili dodatne informacije o 
posameznikih, ki niso bili na »pravi 
strani«. Po vojni pa se je še vedno 
ugotavljalo, kdo je naš in kdo ne. Potem 
je sledil še Goli otok, kjer so posamezne 
državljane disciplinirali...
GIMNAZIJEC je roman, ki vas je 
najbolj proslavil. Zanj ste dobili tudi 
nagrado za najboljši roman leta. 
Delovanje sodišč, šol, vzgojnih 
domov prikažete v zelo negativni 
luči....
Presojam posamezne ustanove po 
rezultatih. Zelo malo pa je posameznikov, 
ki so iz domov prišli manj problematični. 
Poznal sem resničen primer, ko so 
gojenca posiljevali, daje tudi on pristal v 
bolnici.
Tudi odvetnik, ki zagovarja 
gimnazijca Petra, deluje, kot da bi 
imel »mačka« ali pa bi bil pijan. 
Tako kot imamo dobre in slabe zdravnike,

imamo tudi dobre in slabe odvetnike. Ko 
je kolegica sodnica prebrala moj roman, 
je takoj prepoznala v tem odvetniku 
kolega. Sicer pa je v Gimnazijcu deloma 
upodobljen moj starejši sin, kije bil tudi 
izjemen matematik in ves čas odličen 
dijak v Celju. Istočasno pa je tudi obiskoval 
srednjo glasbeno šolo v Ljubljani in je 
včasih prišel šele ob dvaindvajsetih 
domov.
V romanih RODOLJUB in 
NAVZDOL IN NAPREJ prikazujete 
sprva pot neuspešnih mladeničev, 
ki potem najdeta svojo pot. Konflikt 
mama - sin je pogost v teh romanih. 
Ali menite, da mati težko usklajuje 
vlogo poslovne ženske z vlogo 
dobre matere?
Zelo težko je biti predan poklicu, ki ga 
istočasno povezuješ z vlogo matere. Ko 
je žena opravljala magisterij, je bil 
drugorojenec star eno leto in bi obeh 
zaposlitev ne mogla opravljati, če nama 
ne bi pomagala babica.
V romanu MODRA VRTNICA se 
lotevate problemov novo nastalih 
bogatašev in tudi novo nastale 
mafije. Je z delovanjem le-te zelo 
povezano tudi sodstvo - politika -

gospodarstvo?
Sodstvo je najmanj povezano. Mislim, da 
je v največji meri gospodarstvo, deloma 
tudi politika.
Povedali ste mi, da s soprogo veliko 
potujeta. Omenili ste Madagaskar, 
Grčijo, kakor ste se odpravili s 
soprogo z vlakom iz Zidanega 
Mosta. Kateri je vaš najljubši konec 
sveta?
Skandinavija. Tam je veliko jezer, rek, 
voda ... Finska je tudi zelo lepa in tudi 
Norveška. Letos sva potovala z 
nahrbtniki. Žena je nosila s seboj kuhinjo, 
jaz pa spalnico. Spala sva v šotorih. Tudi 
10 kilometrov in več je velika razdalja 
med dvema hišama. Tam so res ogromna 
nenaseljena prostranstva.
Kaj ta trenutek pišete, pripravljate 
kak nov roman?
Pišem roman o dekletu. Naslov bo 
mogoče Mojca. Naslednje leto bo že izšel. 
Hvala za prijeten klepet in veliko uspehov 
vam želimo v prihodnosti.« je pogovor 
končala:

Danica Strtak, 
knjižničarka 

Srednja šola Zagorje
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TORI
V okviru glasbenega abonmaja v Zagorju je Jure Tori 

(harmonika) skupaj z Ewaldom Oberleitnerjem 
(kontrabas) predstavil njun album Reflection of 

Memory - Odsev spomina.

Izvajala sta Juretove avtorske skladbe, ki so mešanica jazza, 
folk in klasične glasbe.

.. .z Ewaldom

Juretova čudežna harmonika je zasvojila vse obiskovalce, 
Ewaldov kontrabas pa je dodal še tisti kanček mistične lepote, 
ki ga začutijo le glasbeni sladokusci.
Dogajanju se je v svojem slogu kot gostja pridružila Bogdana 
Herman in odpela nekaj pesmi v njenem značilnem slogu.

.. .z Orleki

Zasavci Jureta poznajo tudi kot člana skupine Orleki, s katerimi 
je od svojega štirinajstega leta, zato ni čudno, da so se tudi oni 
pojavili na odru in popestrili Juretov izjemno uspešen večer.

Slika in besedilo: St.R.

ZA OČI IN UŠESA l@>

MERJENJE PEVSKE 
KAKOVOSTI V REGIJI
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti in območne 

izpostave tudi letos organizirajo regijska tekmovanja, 
na katerih se pomerijo odrasli pevski zbori.

MePZAnton Foerster Ljubljana, najboljši zbor na tem 
tekmovanju.

Na 2. regijskem tekmovanju, 19. novembra 2006 v Trbovljah, 
je dobil od devetih nastopajočih zborov, ki so se predstavili 
vsak s po tremi pesmimi, največ točk Mešani pevski zbor 
Anton Foester iz Ljubljane.

MePZ Akademik Trbovlje
Trboveljski mešani pevski zbor Akademik je dosegel četrti 
najboljši rezultat. Ob tej priložnosti je šest zborov, ki dosegajo 
od 60 do 69 točk, prejelo bronasta priznanja: Mlajši mešani 
pevski zbor KUD Jevnica, Ženski pevski zbor Brezovica, 
Mešani pevski zbor Dobrova, Moški pevski zbor Corona, 
Grosuplje, Moški pevski zbor d’Gamabis Dolenja vas, Mešani 
pevski zbor Akademik Trbovlje. Trije zbori, ki so prejeli več 
kot 70 točk, so dobitniki srebrnih priznanj: Ženski pevski zbor 
Tabor Logatec, Ženski pevski zbor Rozka Usenik Ljubljana 
Šentvid, Mešani pevski zbor Anton Foerster Ljubljana. Najboljši 
zbori v posamezni skupini pevcev pa so prejeli tudi posebna 
priznanja.

Besedilo: Irena Vozelj 
Slika: arhiv01 JSKD TRBOVLJE. ZdravkoPestotnik
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©) KRONIČNO

Zasavski frker
VOZNICA Z NEPRILAGOJENO HITROSTJO 
Dne 16.11. ob 7. uri se je na glavni cesti na mostu preko reke Save v 
Litiji zgodila prometna nesreča. Z ogledom je bilo ugotovljeno, da je 
voznica osebnega avtomobila zaradi vožnje z neprilagojeno hitrostjo 
trčila v vozilo pred seboj, katero je potisnilo še v drugo vozilo, katero 
je stalo v koloni. Pri tem sta bili dve osebi telesno poškodovani, 
materialna škoda na vozilih pa znaša približno 1.000.000,00 SIT.

V STEBER RAZSVETLJAVE
Dne 17.11. ob 7.35 uri se je nesreča zgodila v Hotiču. Policisti so 
ugotovili, da je do nesreče prišlo zaradi neprilagojene hitrosti voznika 
osebnega avtomobila, ki je zaradi tega zapeljal s ceste in trčil v steber 
razsvetljave, ki je pri tem padel na cesto. V tem trenutku pa je po 
cesti pripeljala voznica osebnega avtomobila, ki je prevozila steber 
razsvetljave in pri tem poškodovala vozilo. Pri nesreči je nastala 
materialna škoda.

PREVRNIL SE JE NA STREHO
Dne 19.11. ob 6.30 uri so bili policisti obveščeni o prometni nesreči v 
Hotiču, katera se je zgodila zaradi neprilagojene hitrosti, pri tem pa 
je voznik zapeljal s ceste na brežino, kjer pa se je z vozilom prevrnil 
na streho. V prometni nesreči je nastalo za okoli 200.000,00 SIT 
materialne škode.

NEZNANI VOZNIK POBEGNIL
Dne 20.11. okoli 12.10 ure je 75-letni Trboveljčan prečkal prehod za 
pešce na Ulici 1. junija pri trgovini Dežman v Trbovljah. Vanj je trčil 
neznani voznik osebnega avtomobila, pešec pa se je pri padcu hudo 
telesno poškodoval. Poškodovanemu je pomagal voznik kombiniranega 
vozila. Policisti naprošajo morebitne očividce, da se javijo 
PP Trbovlje osebno ali na tel. 03/56-53-150 oz. 080 1200 
(anonimni telefon) zaradi razjasnitve okoliščin prometne 
nesreče.

TRČIL V USEK
Dne 21.11. v jutranjih urah je 38-letni Laščan z osebnim avtomobilom 
vozil po klancu Mamo proti Dolu z neprilagojeno hitrostjo, zato je trčil 
v usek, od tam pa ga je odbilo preko vozišča, po travniku navzdol, kjer 
se je vozilo ustavilo v drevesu. Voznik se je lahko telesno poškodoval.

UJELI SO GA
Dne 19.11. v jutranjih urah je 23-letni Trboveljčan na Trgu revolucije 
v Trbovljah oplazil nasproti vozeči osebni avto zaradi vožnje po sredini 
vozišča, po trčenju pa je pobegnil. Na Kolodvorski cesti je oplazil še 
kombinirano vozilo, policijska patrulja pa ga je izsledila na domačem 
dvorišču, kjer sta policista ugotovila, da je bil povzročitelj pod vplivom 
alkohola.

Ravbajo kot srake
Dne 24.11. ob 8.uri so bili litijski policisti obveščeni o tatvini aluminijaste kritine brez izolacije na Golišču. Z navedenim 
kaznivim dejanjem je neznani storilec oškodoval lastnika za okoli 1.000.000,00 SIT.

Istega dne ob 16. uri so policisti odšli na kraj vloma in sicer v starejšo hišo na Vintarjevcu. Tam je neznani storilec na silo odprl okno ter iz prostora 
odtujil dve starejši leseni skrinji, omaro, sliko, šivalni stroj, ter razno ročno orodje. S tem je neznani storilec oškodoval lastnico za okoli

Aufbiks
KAZAL GA JE
Dne 22.11.2006 okoli 20.00 ure naj bi se po Trgu svobode v Trbovljah 
sprehajal neznanec, ki je mimoidočim kazal svoj spolni organ. Pred 
prihodom policistov je kraj zapustil, policisti pa očividce naprošajo za 
informacije o opisu storilca na tel. Št. PP Trbovlje 03/56-53-150 ah 
anonimni telefon 080 1200.

BILI SO PRIDRŽANI
Dne 26.11. v večernem času je 29-letni Trboveljčan razgrajal v 
zagorskem gostinskem lokalu in goste vznemirjal z nožem v roki. Pri 
tem je z nožem tudi površinsko rezal po svoji roki in kričal na 
obiskovalce lokala ter grozil natakarici. Policisti so ga morah obvladati 
z uporabo prisilnih sredstev, nato pa so ga pridržali do iztreznitve.
27.11. okoli 2.00 ure je v večstanovanjskem bloku v Trbovljah razgrajal 
43-letni Trboveljčan. Policista sta ugotovila glasno glasbo in razbito 
opremo stanovanja, zato sta kršitelju izdala plačilni nalog. Takoj po 
njunem odhodu pa je kršitelj nadaljeval s prekrški, zato sta ga policista 
z uporabo prisilnih sredstev privedla v prostore za pridržanje do 
iztreznitve.
25.11. sta zagorska policista ob 21. uri zaradi vožnje pod vplivom 
alkohola odvzela vozniško dovoljenje 25-letnemu Zagorjanu in mu 
prepovedala vožnjo. Ob 23. uri sta ga ponovno zalotila med vožnjo, 
vendar sta tokrat odredila pridržanje voznika do iztreznitve.

21.11. so policisti večkrat intervenirali zoper 48-letnega Hrastničana. 
Okrog 20. ure je nadlegoval hčerino družino in s hčerko fizično napadel. 
Dve uri kasneje je kršitelj z ženo grozil hčerinemu partnerju v 
gostinskem lokalu, nato pa so skupaj odšli domov, kjer je zopet grozil 
hčeri in njenemu partnerju. Tokrat so policisti pijanega kršitelja pridržali 
do iztreznitve.
19.11. okoli 18.00 ure je 24-letni Trboveljčan v stanovanju 89-letne 
Trboveljčanke odtujil denarnico in pobegnil. Na podlagi opisa sta policista 
v dobri uri prijela osumljenca, mu zasegla nekaj odtujenih predmetov. 
Osumljencu so policisti zasegli tudi cigaretni zvitek, zaradi suma da 
vsebuje prepovedano drogo konopljo. Po zaključenem policijskem 
pridržanju je bil naslednjega dne osumljenec priveden k preiskovalnemu 
sodniku, ki je zanj odredil pripor. Osumljenec je na prostosti le dva 
tedna po prihodu iz zapora.
17.11. zvečer je v gostinskem lokalu na Dolu razgrajal 24-letni domačin. 
Pri tem so gostje opazili, da ima pod jakno pištolo, po odhodu iz lokala pa 
so slišali tudi streljanje. Na kraj dogodka je pohitelo več policijskih 
patrulj, ki so kršitelja izsledile v naselju. V nadaljnjem postopku so mu 
policisti zasegli zračno pištolo - imitacijo strelnega orožja in nož. Zaradi 
neupoštevanja ukazov policistov je bil pridržan do iztreznitve. Ker je 
kršitelj grozil 28-letnemu Dolanu, bo zoper osumljena podana tudi 
kazenska ovadba.

PREPOVEDANA DROGA
Trboveljska policista sta 23.11.2006 ob 22.30 uri 29-letnemu Laščanu zasegla manjšo količino snovi, katera bo poslana v analizo, zaradi suma da 
gre za prepovedano drogo konoplja.
22.11.2006 je bila 29-letnemu Trboveljčanu zasežena snov, zaradi suma da poseduje prepovedano drogo konopljo.
21.11.2006 zvečer je 26-letni Zagorjan posedoval snov, za katero policisti domnevajo, da gre za prepovedano drogo konopljo, zato so mu jo 
zasegli in poslali v analizo.
V MESECU DECEMBRU BO POLICIJA POOSTRENO NADZIRALA PSIHOFIZIČNO STANJE UDELEŽENCEV V CESTNEM 
PROMETU (VOZNIKOV IN PEŠCEV), PRAV TAKO PA PRAVILNO UPORABO PIROTEHNIČNIH IZDELKOV!!!

Peter Motnikar

Pridružimo se akciji:
BODI ZVEZDA! NE MEČI PETARD! BODI ZVEZDA!
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MALI OGLASI «39

mali oglasi
Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z naročilnico na naslov: Uredništvo 
Zasavca, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi. Uredništvo si pridržuje pravico skrajšanja 

oglasa in spremembe teksta brez obvestila naročnika. Pridržujemo si tudi pravico, da zaradi 
zakonskih obveznosti ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo storitvene dejavnosti, če zraven 

ni priložena kopija osebnega dokumenta. Za pravne osebe so oglasi plačljivi!

NAROČILNICA ZA 
BREZPLAČNI 
MALI OGLAS

Moj naslov (ni za objavo):

Opaž, suh smrekov-
debelina 13, 16, 20 mm
in brune 21 mm
ter karnise, stružene-Ugodno!
Izdelovanje lesenih
predmetov.
Možna dostava!
Tel.: 03 57 25 547 
GSM: 031 814 637 
Maček Marjan s.p., 
Vransko 113,
3305 Vransko

Nepremičnine
V najem vzamem garažo v Trbovljah 
(Gimnazijska cesta, Majcenova cesta, 
Kešetovo, Vreskovo, Neža, Savinjska 
cesta.
GSM 031 654 525

Živali
Sprejemam rezervacije za 
nemške doge. Mladički bodo 
pred oddajo cepljeni, 
razglisteni, socializirani in 
veterinarsko pregledani. 
Rodovniški.
Tel.: 040 726 117, e-mail: 
dejan.zigon@gmail.com

VIC
nepRemičnme

Ulica 1. junija 7, 1420 Trbovlje 
Tel.: 03 56 26 242 
Fax: 03 56 32 242 

GSM: 031 359 725 in 
031 359 726

TRBOVLJE - center, 
dvoinpolsobno stanovanje, 63 m2,1. 
1974, CK, 2 balkona, opremljena 
kuhinja
cena: 12.900.000,00 SIT 
(53.831.- EUR)

HRASTNIK, dvoinpolsobno 
stanovanje, 61,30 m2,1.1972, 
kompletno opremljeno, takoj vseljivo 
cena: 12.500.000,00 SIT 
(52.162,- EUR)

HRASTNIK - DOL, stanovanjska 
hiša , 68 m2, obnovljena 1.2005, CK na 
plin, 238 m2 dvorišča, mirno naselje 
individualnih hiš, takoj vseljiva 
cena: 10.900.000,00 SIT 
(45.485- EUR)

KEMIČNA ČISTILNICA MM
OPEKARNA 2, TRBOVLJE
ČIŠČENJE
- vseh vrst tekstilij - USNJA - KRZNA - pranje odej
- pregrinjal - merinos posteljnine - zaves ...

tel: 041 977 060, delovni čas: pon-pet 8-12,15-18; sob 8-12
V DECEMBRU 10% PREDNOVOLETNI POPUST NA VSE IZDELKE

Celje, Celjski dom, 9. September 2006
nastopajo:

ofiti/fi/jct//
3 Feet Smaller 
Guadalajara 
Vanilla Sky 

Ten Balls
Cena vstopnice za posamezni dan z rezervacijo 

ie 1.500 SIT in brez rezervacije 2.000 SIT!
rezervacije: vsiopnlce@mulliballband.com _____

vstop: 18.00 
koncert: 19.00

Nagradna igra za najhitrelše:
Podarjamo 3x no 2 vstopnice za nove ali stare naročnike ZASAVCA.
NAGRAONO VPRAŠANIE: Koliko članov štele zasedba MultiballP 
Odgovor na nagradno vprašanje pošljite na: mgracer@t-2.net
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@> KINO / OBVESTILA

DELAVSKI DOM ZAGORJE
Petek 01.12.06ob 17.00 SEZONA LOVA am.anim.pust.kom, sinh.slov.

ob 19.00 DVOJNA IGRA am.triler 

Sobota 02.12.06ob 17.00 SEZONA LOVA

ob 19.00 SILENT HILL am.groz.

Nedelja 03.12.06 ob 10.30 SEZONA LOVA 

ob 19.00 DVOJNA IGRA

Ponedeljek 04.12.06 ob 19.00 SILENT HILL Torek 5.12.

ob 17.00 FILM TEATER: BELI PLANET fr.dokum. 

zelo primeren za otroke
Petek 08.12.06 ob 19.00 KVA DOGAJA ROKERJI am.drama

Nedelja 10.12.06ob 19.00 ŽAGASam.groz.

Ponedeljek 11.12.06 ob 19.00 ŽAGA 3

Torek 12.12.06ob 19.00 FILM TEATER: BELA MASAJKA

nem.rom.drama

KINO IZLAKE
Nedelja 03.12.06 ob 19.15 SILENT HILL

Nedelja 10.12.06ob 19.15 KVA DOGAJA ROKERJI am.drama

KINO DELAVSKI DOM HRASTNIK
Petek 01.12.06ob 19.00 HUDA MRAVLJICA-am. anim.kom.

Sobota 02.12.06ob 17.00 VARUH am.akc.drama

ob 19.00 HUDA MRAVLJICA 

Nedelja 03.12.06 ob 17.00 VARUH

ob 19.00 HUDA MRAVLJICA

Sreda 06.12.06 ob 19.00 KAČE NA LETALU am.akc.triler

Četrtek 07.12.06 ob 19.00 KAČE NA LETALU

Petek 08.12.06 ob 19.15 SEZONA LOVA am.anim.pust.kom.

Sobota 09.12.06 ob 17.00 SEZONA LOVA

ob 19.00 KAČE NA LETALU 

Nedelja 10.12.06ob 17.00 SEZONA LOVA

ob 19.00 KAČE NA LETALU 

Sreda 13.12.06 ob 19.00 BORAT am.kom.

KINO DOL PRI HRASTNIKU
Petek 01.12.06 ob 17.00 HUDA MRAVLJICA-am. anim.kom.

Petek 08.12.06 ob 17.00 SEZONA LOVA am.anim.pust.kom

KINO DELAVSKI DOM TRBOVLJE
FILMSKI MARATON:
Sobota, 02.12.06 ob 10.00 Ledena doba 2 loe Age 2: The Meltdown 

komedija (sinhronizirana) 90 min 

ob 12.00 Dolina miru (Valley of Peace, The)

(1956), slovenski celoveč. igrani film drama 

(prvi film predvajan ob otvoritvi DDT) 

ob 15.00 Prvinski nagon 2 (Basic Instinct 2) 

erotični triler 120 min

Nedelja, 03.12.06 ob 10.00 Divjina (The Wild)

animirana komedija (sinhronizirana) 94 min 

ob 12.00 Oliver Twist (Oliver Twist) drama 130 min

triler 129 min

Obvestila

KNJIŽNICA TONETA SELIŠKARJA TRBOVLJE 
Petek 01.12.2006 ob 19.00 DEBATNI KROŽEK - 
RESNIČNOSTNI ŠOVI z GESŠ Trbovlje - oddelek za 
odrasle
Torek 05.12.06 ob 17.00 PRAVLJIČNA URA- Diamanti v 
snegu - Tončkov kotiček Dom svobode 
Sreda 06.12.06 ob 17.00 PRAVLJIČNA URA - Božični 
vranček Rasputin najde srečo- mladinski oddelek 
Četrtek 07.12.06 ob 19.00 POTOPISNO PREDAVANJE 
- Andreja Jernejčič: Indonezija-oddelek za odrasle 
Sreda 13.12.06 ob 17.00 PRAVLJIČNA URA- Božiček - 
mladinski oddelek

DELAVSKI DOM TRBOVLJE
Petek 01.12.06 ob 18.30 ORKESTRI GLASBENE ŠOLE
TRBOVLJE-avla
ob 19.00 KONCERT DELAVSKE GODBE OB 50. 
letnici DDT -gledališka dv.
Razstava izbora filmskih plakatov 1956-2006 - zg.avla 
Ni vstopnine!
Sobota 02.12.06 ob 21.00 KONCERT 
JANA PLESTENJAKA
Torek 05 12.06 ob 19.30 IZREDNA GLEDALIŠKA 
PREDSTAVA - 5ŽENSK.COM - Špas teater

TURISTIČNO DRUŠTVO TRBOVLJE 
Sobota 02.12.06 organizira KULINARIČNI IZLET v 
dolino Temenice, do gostišča Fajdiga

DELAVSKI DOM ZAGORJE 
Sobota 9.12.
KONCERT PIHALNEGA ORKESTRA VTVA Z GOSTI

DRUŠTVO PRIJATELJEV MLADINE 
TRBOVLJE
Sobota 02.12.06 ob 10.00 USTVARJALNA DELAVNICA 
v prostorih DPM
Petek 08.12.06 ob 10.30 GLEDALIŠKA PREDSTAVA 
MGL Svoboda - organiziran ogled za OŠ v Domu Svoboda 
Trbovlje
Sobota 09.12.06 ob 10.00 USTVARJALNA DELAVNICA 
v prostorih DPM
Ponedeljek 11.12.06 ob 10.00 GLEDALIŠKA 
PREDSTAVA DG Kolenc - organiz.ogled 
Torek 12.12.06 ob 17.00 PRAVLJIČNI DAN Z ROMANO 
KRAJNČAN- avla DD
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Pametnejši popusti!
Kakšna žalostna resnica, ki utemeljuje Vlado 
neumnosti.

(Eschenbach)

Osemnajst novembrčkov, osem krilc in deset hlačkarjev so 
»pridelali« v trboveljski porodnišnici sredi letošnjega novembra.
12.11.2006
Saša Kmetič, Prapreče-del 19, Trbovlje - hči Anika Izgoršek
14.11.2006
Dunja Zakšek, Neža 26 b, Trbovlje - sin Jan Bojkič 
Mojca Brvar, Golovec 35, Trbovlje - hči Eva Rojko
15.11.2006
Tanja Robek, Sallaumines 9, Trbovlje - sin Daniel Dobravc
16.11.2006
Mojca Jazbec, Kolovrat 36, Izlake, Zagorje - sin Blaž
17.11.2006
Mojca Škrinjar, Kolodvorska 1, Zagorje - sin Nejc
18.11.2006
Urška Božič, Ostenk 8 b, Trbovlje - hči Anja Matko 
Damjana Kovač, Senožeti 11, Zagorje - sin Nejc
21.11.2006
Brigita Turk, Verje 23b, Medvode - sin Staš Turk Čuturič 
Valentina Letaj, C.zmage 21, Zagorje - sin Sabri
23.11.2006
Ivica Cvetko, Eberlova 7, Zagorje - hči Nika Hiršel 
Petra Sušnik, Ul. Josipine Tumograjske 7, Preddvor - hči 
Lara Bitežnik
24.11.2006
Janja Žavbi, Kandrše - del 46, Vače, Zagorje - hči Klavdija 
Podbregar
Melita Bukovec, Vreskovo 25, Trbovlje - sin Izak
26.11.2006
Alja Volker, Veličkova c. 18, Hrastnik - hči Alina Draksler 
Urška Vajdič, Ulica Sallaumines 10, Trbovlje - sin Benjamin 
Badnjevič
Suada Lulič, Vodenska c. 30, Trbovlje - sin Eldin
27.11.2006
Martina Plevnik, Gimnazijska c. 15d, Trbovlje - hči Tinkara 
Zmrzlak

NAŠA BODOČNOST ©

ZAHVALA IX POHVALA 
TRBOVELJSKI 
PORODNIŠNICI

Glede na trenutne razmere v zdravstvu, ki ga pesti pomanjkanje 
finančnih sredstev, bi želel javno pohvaliti osebje porodniškega 
oddelka Bolnice Trbovlje.
Izredno sem bil presenečen nad prijaznostjo kompletnega 
osebja, ki poskrbi za mamice od materinske šole do poroda in 
nato še pet dni,
ki jih matere z otroki preživijo v bolnišnici. Žal je pretežni del 
bolnišnice Trbovlje v slabem stanju z gradbenega vidika, vendar 
se stanje izboljšuje vsaj na nekaterih segmentih. Eden od teh 
je porodniški oddelek, kjer imajo naslov prijazne porodnišnice, 
ki popolnoma ustreza pomenu te besede.
Najina hči Maruša seje rodila 7.11.2006 in ta dan mi bo ostal še 
posebej v lepem spominu tudi na račun osebja, ki izredno skrbno 
ravna tako z mamicami kot tudi z očeti. Od najinega prihoda v 
bolnišnico pa do samega poroda je trajalo 16 ur, tako da sem 
imel možnost opazovati dogajanje v bolnišnici praktično cel dan. 
Ker sem bil ob partnerki ves ta čas, moram priznati, da so sestre 
tudi zame primemo poskrbele, da nisem bil ne žejen, ne lačen. 
Skratka, zelo pozitivno sem bil presenečen, še posebej pa bi se 
rad zahvalil sestri Martini Kovač, ki je odločno in zelo 
profesionalno pomagala, daje naše dete privekalo na svet. 
Mislim, da osebju pohvala v takšni obliki moralno pomeni 
ogromno, če pa bo moj članek vzpodbudil kakšnega donatorja, 
da prispeva k izboljšanju razmer v bolnišnici, toliko bolje. Vsi 
vemo, da se marsikatero podjetje v tem času ukvarja s 
problemom davka na dobiček ob koncu leta... mogoče je pa to 
ena od možnosti, ki ni le poslovna, ampak tudi plemenita gesta.

Aleš Kovač
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Abortirani minister
Minister za delo družino in socialne zadeve je pri našem 
poglavaiju padel v nemilost. Janez Janša zahteva Drobničev 
odstop. S svojim neutrudnim delovanjem in nepripravljenostjo 
za sklepanje kompromisov sije trmasti minister prigaral veliko 
nasprotnikov in le malo je še tistih, ki ministru stojijo ob strani. 
Zameril se je večini med socialnimi partnerji, konflikten je 
tudi odnos med ministrom in predstavniki civilne družbe. 
Zagovarja ga le še stranka NSi. Že februarja 2006 je 
predsednik vlade predsedniku NSi, Bajuku, pihal na dušo in 
predlagal spremembe na ministrstvu, ki ga vodi Drobnič. Sodu 
je izbila dno ministrova napoved o plačljivosti splava. Minis
ter je prepričan, da bi na ta način v Sloveniji zagotovili večjo 
rodnost. No ja, če bi si minister poleg plačljivosti splava v 
prihodnosti izboril še ukinitev kontracepcije, bi bila njegova 
taktika o večji rodnosti v Sloveniji popolna.
»Veselimo se vendar življenja,« je fraza, ki jo v podporo svojih 
idej uporablja »napredni« minister, ki s svojim delovanjem 
poskuša Slovence spraviti v obdobje mračnjaštva srednjega 
veka.
Le kdo nima veselja do življenja? Imeti veselje do življenja pa 
ni tako enostavno, kot se sliši iz ministrovih ust.

Želje po seksu so zagotovo prisotne pri vseh zdravih, mladih 
ljudeh. Narava je naredila tako, da si mladi ljudje želijo spolnih 
odnosov. Seks omogoča razmnoževanje in s tem v zvezi obstoj 
in razvoj živih bitij na našem planetu. Človek je zaradi svoje 
sposobnosti racionalnega razmišljanja posebnež na planetu 
Zemlja. Je edino živo bitje, ki seks ne uporablja zgolj za 
razmnoževanje svoje vrste. Bolj, ko se človekovo zavedanje 
izpopolnjuje, manj se pri seksu posveča razmnoževanju in 
več telesnim užitkom. Želi se veseliti življenja in omogočiti 
svojim načrtno spočetim otrokom vse veselosti, kijih ponuja 
življenje v socialno urejenih okoljih. Če ljudje niso lačni, po 
sodobnih kriterijih še ne pomeni, da je to socialno urejeno 
okolje. Za veselje do življenja bo potrebno storiti veliko več, 
kot zgolj izdajati zakonske direktive v smislu, rojevajte ali 
plačajte splav. Problem vse manjšega števila rojstev v deželi 
Janezov je kompleksen in ga ne more rešiti nobena prisila niti 
ne zgolj ministrstvo za delo. Zaobsega vsa področja družbe in 
zahteva angažiranost vseh ministrstev oziroma celotne vlade. 
Tudi mnenje in sodelovanje celotne družbe in vseh njenih 
elementov je pri reševanju tako žive teme, kot je povečanje 
rodnosti, pomembno. Za vsesplošno veselje do življenja 
potrebujemo rajsko urejeno okolje in enako kvalitetne pogoje 
za življenje v tem prostoru, ki ne sme predstavljati le lažne 
scene.

Kaj hočemo, tisti, ki že živimo, najprej poskrbimo za svoje 
srečno in sproščeno življenje in smo previdni pri ustvarjanju 
novih bitij, če nismo prepričani, da bomo z rojstvom novega 
bitja srečni mi in na novo spočeti zarodek.

Minister Drobnič bo očitno abortiran s strani predsednika 
vlade. Bo tudi prvi, ki bo ugotovil, kako visoka je lahko cena 
splava. Ali pa bo idejni zarodek o plačljivosti splava, ki se je 
porodil v ministrovi glavi, plačal še kdo, bo razvidno v 
prihodnjih nekaj dneh.

Meßsto

O strpnosti
Zima je pred vrati. Res, da nam še ni pokazala ostrih zob tako 
kot lani, ampak začutiti jo je mogoče v zimsko- prazničnem 
blišču, ki že krasi mestne ulice in trgovine. Opozarja nas na 
praznike, na advent, Miklavža, božič pa še novo leto za povrh. 
Bliža se čas dobrih možičkov, ki s polnimi vrečami daril 
razveseljujejo, predvsem otroke, pa tudi odrasli nismo 
cepljeni proti tej bolezni. Na to nas je opozoril celo predsednik 
Drnovšek in zdaj se dviguje kar precej prahu okrog te njegove 
izjave.
Slovenci ne bi bili Slovenci, če ne bi kaj hitro našli »uržah« za 
karkoli, samo da se ne dolgočasimo. Spotaknemo se tudi ob 
predsednika in zakaj se ne bi? Za povrh pa še Romi pridejo 
na vrsto. Hja, včasih pa res znamo biti taki, da bog 
pomagaj.. .nestrpni, kar za vile in motike bi zagrabili, če nam 
karkoli ni všeč, kot v kmečkih uporih. Se sreča, da se tega 
orodja dobi čedalje manj, predvsem v mestih, pa tudi na 
podeželju, kjer sta v današnjih časih za današnje prebivalstvo 
dovolj le hiška in malo vrta, ostalo pa se že dobi v trgovini. 
Vile, grablje, motike in ostala ropotija tako in tako niso zajaro 
gospodo. Žal se da dobiti še kaj drugega in če bi to, kar imajo 
danes nekateri med nami, imel nekoč Matija Gubec, ga ne bi 
v Zagrebu razčetverili, prisežem. Je pa vprašanje, kako bi mi 
danes živeli, če bi takrat kmetje zmagali. Ali pa.. .pravijo, da 
se zgodovina ponavlja, kar pa tudi drži. Mogoče bi se tudi 
pravični Matija and Company pogospodili, pa bi bilo spet vse 
po starem. Hm, no, če ti je namenjeno, da te kdo tlači, je pač 
vseeno kdo te tepta. Ko živiš v pomanjkanju in težavah, ti je 
pomembno le, kako jih rešiti.
Danes pogosto govorimo o strpnosti, toleranci drugačnosti, 
polna so nam usta demokracije, ljudskih pravic, celo varuha 
imamo za to. In kakšni smo na delu? »Saj nimam nič proti 
Romom, le v moji soseski niso zaželeni, le zakaj ne gredo 
drugam...« Pa smo tam! Vse je lepo in prav, ko so nekje tam, 
daleč stran. Bolje je imeti za soseda nekega mafijca, 
propadlega poslovneža, razvpito zvezdo,...Kaj zato, če 
večkrat pridrvi policija v mirovnem poslanstvu, ker kdo 
razgraja vso noč, pretepa svojo ženo, udriha po otrocih in so 
nekomu ukradli avto, ali pa da spravijo na hladno soseda, 
čigar posel je propadel etc. Saj tako in tako ne bo za 
dolgo...bomo že preživeli brez tistih tričavih ukradenih 
milijonov, ponarejenih bankovcev in podobnih zadev, ki so 
tako normalni, običajni grehi, da ne bomo zdaj še o tem govorili. 
Kako bi pa sicer zaslužili ubogi odvetniki? Tudi oni morajo 
zaslužiti za svoj vsakdanji kruh. Njihovo mukotrpno in 
pravično življenje poznamo iz ameriških nadaljevank, kjer je 
vedno nekdo brez krivde kriv in obratno.
Ja, seveda in zdaj bi se v naši soseski naselili Romi. Kdo se bi 
tožaril zaradi ukradene kokoši ali pobrano perilo? Tu ni 
zaslužka, ni popularnosti...saj to ni film Cigani letijo v 
nebo.. .se kako drugače tudi lahko pogovorimo.
Veste na kaj smo pozabili? Na naše zamejce, dvojezične 
napise, slovenske šole tam čez mejo, in še in še...v svetu 
kulture in tolerance velja, da ni vse zlato, kar se sveti. Je pa 
tako -kako se prilagodiš, tako živiš. Sem že slišala Rome, ki 
so našo slovenščino govorili lepše od nas, ki smo čistokrvni 
ali pa samo mislimo da smo... kar pa v bistvu sploh ni 
pomembno. Človeka iščemo, njega hočemo. Človeka ki ne bo 
volk sočloveku in, ki strpnost živi, ne pa, dajo le bere iz neke 
knjige modrosti. Možički s polnimi vrečami daril bi morali 
misliti tudi na to.

Stanislava
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Trbo veljski in hrastniškižupan skrbita za stike z ja vnostmi, 
zagorski pa...menda ne, da ga je medvedka, hm, po...gnala v 
beg?

Trboveljski se ekstra trudi

DRUŠTVA PRIJATELJEV MLADINE 
VSEGA ZASAVJA SPOROČAJO...

Vsem otrokom: ponovno bomo preživljali te čarobne decembrske dni skupaj. Skozi ves mesec se bodo 
vrstile zabavno kulturne prireditve za otroke, obiski Dedka Mraz in Božička s pravljičnim spremstvom 
in seveda tudi tokrat ne smemo pozabili na že tradicionalen sprevod Dedka Mraza z ognjemetom, ki bo 
v četrtek, 28. decembra 2006 v Trbovljah v organizaciji DPM Trbovlje.

Takole so ustvarjali mladi DPM-jevci ob otvoritvi Delavske 
hranilnice v Trbovljah

Z novimi poslovnimi enotami cvetimo od zadovoljstva.

Naša mreža raste, zato vam bomo vsak delavnik od 8. do 16. ure še bliže - z novo 
poslovno enoto v Trbovljah, Ulica 1. junija 2. Novim komitentom ponujamo do 
31. januarja 2007 brezplačno vodenje transakcijskega računa in potrošniške kredite 
po ugodnih obrestnih merah, nižjih stroških odobritve in odplačilni dobi do 7 let. 
Prepričani smo, da boste tudi vi zacveteli od zadovoljstva.

BankV Vustria 
Creditanstalt

Z UniCredit GroupČlanica skupi
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